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UVODNI TEKSTOVI  
 

I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC 

Prije pet dana sam napisao: 

Istina Biden uvodi u igru oļitu ļinjenicu PUTIN JE RATNI ZLOĻINAC. Ukoliko 

je to ulog u pregovorima i znak da Zapad neĺe izgubiti rat, tj. neĺe 'prodati' ni 

komadiĺ Ukrajine, izvrsno je. MeĽutim stalno sluġamo o tome hoĺe li Zapad 

natjerati Ukrajinu da popusti pa se ļovjek moģe samo kriģati. Boje li se ili im 

odgovara da sutra i oni uzmu drugima ġto ģele?  

Jasno je da nema dvojbe da je Putin ratni zloļinac i da je straġan poraz Zapada ako 

ratnom zloļincu dozvole da okupira dijelove Ukrajine. 

Da je Putin ratni zloļinac potvrdio je i hrvatski ministar vanjskih poslova Gordan 

Grliĺ Radman: 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-

nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018  

Naravno za razliku od Grliĺ Radmana ima puno politiļara sa Zapada kojima je 

bliģa politika koju su imali mnogi prema Hitleru kada je poļeo sa svojom 'igrom' 

s Ļehoslovaļkom i Poljskom. 

To pokazuju najnoviji dogaĽaji jer je ameriļki predsjednik Joe Biden u Poljskoj 

prvo Vladimira Putina nazvao krvnikom, a zatim i rekao da Putin ne moģe ostati 

na vlasti. Odmah je stigao odgovor iz Kremlja da to neĺe odreĽivati ameriļki 

predsjednik, a i iz Washingtona je doġlo objaġnjenje da predsjednikove rijeļi nisu 

bile poziv za promjenu reģima u Rusiji. Potpuno nerazumljivo reagiranje 

Bidenovih suradnika jer Biden nije tvrdio da to ġto mu se imputira pa nije dovoljno 

samo opovrgnuti takvu tvrdnju. Uostalom i sam Biden je danas na takvo pitanje 

novinara rezolutno odgovorio: NO!  

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018
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Da, zaġto ne bi sami Rusi, suoļeni s ļinjenicom da im je predsjednik ratni zloļinac 

sami smijenili ratnog zloļinca? Da je na to mogao misliti sam pokazuje i to da je 

on za Putina rekao da je KRVNIK, a poznata je nedavna sudbina BALKANSKOG 

KRVNIKA Slobodana Miloġeviĺa kojega u Haag nije poslao nitko drugi nego 

njegovi Srbi. 

Zato mi je doista neobiļna tvrdnja ĂBijela kuĺa je odstupilañ. 

Nejasna mi je i tvrdnja: 

Francuski predsjednik Emmanuel Macron upozorio je na opasnost od "eskalacije 

rijeļima i akcijama u Ukrajini" i poruļio da Europa nije u ratu s ruskim narodom: 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-putinu-spusta-

loptu-6375666  

MeĽutim to u istom tekstu pojaġnjavaju u dijelu: Macron upozorio na "eskalaciju 

rijeļima" : 

 

Francuski predsjednik Emmanuel Macron je za televizijski kanal France 3 kazao 

kako ne bi koristio tu vrst izraza jer nastavlja razgovarati s predsjednikom 

Putinom. Komentirajuĺi Bidenove izjave o predsjedniku Ruske Federacije, kazao 

je da ģeli "bez rata zaustaviti rat koji je Rusija pokrenula u Ukrajini". 

Zapravo ovo nije suprotstavljanje Bidenovim tvrdnjama veĺ samo tvrdnja da tu 

istinu ne moģe koristiti jer pregovara s tim krvnikom, kako je tvrdio Biden, 

odnosno ratnim zloļincem kalo su Putina okarakterizirali i Biden i Grliĺ Radman 

i mnogi drugi. 

Spomenut ĺu i moju tvrdnju iz istog teksta:  

Imamo paradoksalnu situaciju da sada pobjeĽuju suverenisti (Ukrajinci) i 

globalisti. A paradoks nas i upozorava da globalisti znaju da ovakav otpor velikoj 

sili mogu osigurati borci za svoj narod i domovinu, a ne njihovi globalisti (é) 

TuĽmanu bijesni zbog pobjede u Domovinskom ratu protiv njihove volje nisu 

doġli na sprovod. Neka svoj bijes globalisti pokaģu i na Zelinskom kada pobijedi 

u ratu i izbori se za suverenu Ukrajinu i kada ili ako se ovi globalisti budu ģeljeli 

povuĺi ï SAMO NEKA UKRAJINA POBIJEDI! 

Danas vidimo da Rusi sami uviĽaju da je njihova pobjeda a poraz Zapada upravo 

to pa su i objavili da su njihovi ciljevi osvajanje, a veĺ se spominje i pripojenje 

Rusiji, odmetnuti dijelova (Donjeck i Lugansk) i teritorijalno spajanje s Krimom: 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/rat-u-ukrajini-11-6370930  

To je zapravo najavio Davorin Karaļiĺ prije pet dana: 

DAVORIN KARAĻIĹ: KOLJENO DNIPRA ĹE POSTATI NOVO BOJIĠTE 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-davorin-

karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste  

Bilo mi je zabavno kada sam na televiziji gledao njihove komentatore s 

komentarima koji su na tragu Karaļiĺevih tvrdnji. Joġ zabavnije je to ġto je 

Karaļiļ nastavio s tim komentarima:  

KARAĻIĹ: UNIĠTAVANJE VELIKIH SKLADIĠTA GORIVA BI DAKLE 

MOGLO UPUĹIVATI NA STRAH OD SNAĢNIJIH PROTUUDARA. 

Naime ono ġto je bilo meni zabavno, bilo je i njemu pa je taj tekst zavrġio ovako: 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-putinu-spusta-loptu-6375666
https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-putinu-spusta-loptu-6375666
https://vijesti.hrt.hr/svijet/rat-u-ukrajini-11-6370930
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-davorin-karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-davorin-karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste
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Ako sluļajno ovo ne proļitate nema veze. Ionako ĺe neġto sliļno ispriļati 

eminentni medijski analitiļari za nekoliko dana. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-

unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-

snaznijih-protuudara  

Ali vratimo se mojoj tvrdnji o globalistima i suverenistima i usporedite je s onim 

ġto kaģe Borislav Ristiĺ u tekstu s podrugljivim naslovom: 

RUSIJA JE NAJMANJA ZEMLJA NA SVIJETU, UGROĢENA SA SVIH 

STRANA, I TREBA JOJ ĢIVOTNI PROSTOR:  

Putinov napad na Ukrajinu privremeno ĺe ojaļati globalizam na Zapadu, 

naprosto zato ġto tamo trenutno i nema niļeg drugog oko ļega bi se ljudi ujedinili. 

Ratna katastrofa u Ukrajini pokazala je da nacionalna ideja, a ne globalizam, 

moģe pruģiti odgovor na izazove koji stoje pred malim nacijama. Ali, da bi zaista 

zamijenila globalizam, nacionalna ideja mora postati pozitivni program, a ne 

samo reakcija na ekstremne situacije, kao ġto je to sada. 

https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-

svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-

najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor  

Zato ĺu zavrġiti ovaj tekst dijelom mog govora na komemoraciji u Adelaideu dan 

poslije smrti HRVATSKOG predsjednika: 

Hrvatska i njen predsjednik postali su svjetionici malobrojnim narodima u 

njihovoj borbi za slobodu. Svojim stvaralaļkim opusom i u praksi kroz stvaranje 

neovisne Hrvatske, unatoļ protivljenju najmoĺnijih drģava svijeta, Predsjednik 

TuĽman je ukazao da postoji buduĺnost i malobrojnim narodima. Takovo 

djelovanje predsjednika TuĽmana izravno je u suprotnosti s danaġnjim pokuġajima 

stvaranja novog svijeta u kojemu je bitan jedino pojedinac. Svijet, u kojem nema 

mjesta ni za obitelj, ni za malobrojne narode. Jer oni najmoĺniji su sebi i svojim 

narodima veĺ osigurali vladajuĺe pozicije u danaġnjem svijetu. Svi oni koji ģele 

boljitak svojih naroda izravno ih ugroģavaju. Zato su predsjednik TuĽman i 

Hrvatska stalno na udaru medija koji su u rukama najmoĺnijih, i preko kojih 

svjetski moĺnici osiguravaju svoje interese.  

Josip Peļariĺ 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/  

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 2. DIO 

(PISMO AKADEMICIMA)  
 

Poġtovane kolegice akademkinje i kolege akademici, 

Iznenadio me komentar Zvonimira Hodaka o HAZU: 

Ogorļen ruskom invazijom na Ukrajinu, bivġi ministar vanjskih poslova Davorin 

Rudolf pisao je ministru vanjskih poslova Rusije Lavrovu, ali se navodno HAZU 

ogradila od njegovog pisma. Joġ uvijek ta institucija, puna starih nostalgiļara, 

ļeka ñnebeski znakò da postane opet nekima draga JAZU. No, bojim se da ĺe se 

na ļekati. 

https://kamenjar.com/hodak-nikada-nismo-tako-nisko-pali-da-laziramo-povijest-

kao-sto-to-radi-vucic/  

Ġteta ġto Akademija ima potrebe objaġnjavati kako miġljenje nekog akademika 

je njegovo osobno miġljenje: 

https://www.info.hazu.hr/2022/03/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-o-

medijskom-istupu-akademika-davorina-rudolfa/ 

https://www.info.hazu.hr/2022/02/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-

izrazava-solidarnost-s-ukrajinom/ 

Prvo nije razina Akademije da pojaġnjava neġto ġto bi iole inteligentniji ļovjek 

itekako trebao znati. Sama potreba za pojaġnjavanjem je blago reļeno ļudna.  

Zato je Hodakov zakljuļak logiļan. 

Za kolegice i kolege koji nisu vidjele reagiranje akademika Rudolfa evo nekoliko 

linkova: 

https://slobodnadalmacija.hr/split/splitski-akademik-davorin-rudolf-uputio-apel-

ruskim-kolegama-svijet-gleda-u-vas-nemojte-se-osramotiti-sprijecite-nove-

staljingrade-i-vukovare-1172171 

https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/davorin-rudolf-dnevnik-5848523 

Naravno, ima puno toga ġto kod Hodaka treba proļitati pa i novu sagu o Ăugroģenom 

srpskom naroduñ: tj. ñtuģni vapajò srpskog predsjednika Vuļiĺa NATO-u:  

ñPrije 23 godine krenuo je brutalan, jeziv, uģasan, zloļinaļki, neljudski napad na 

jednu malu, nevinu zemljuéò. 

Hodak spominje i Ministarstvo vanjskih poslova. Moj dojam je da za dolazak nove 

srpske veleposlanice i ako se dogodi da je ona podobna za to, to je prije stav 

cjelokupnih hrvatskih vlasti, a ne tog ministarstva.  

Zapravo mi je drago da se dogodila oġtra izjava Ministra Gordana Grliĺ Radmana 

o kojoj sam pisao u prvom dijelu ovog teksta. Pohvala Ministru je brzo stigla: 

 

MOSKVA PROSVJEDOVALA ZBOG óUVREDLJIVIHô IZJAVA GRLIĹA 

RADMANA  

 

28/03/2022 

 

 

https://kamenjar.com/hodak-nikada-nismo-tako-nisko-pali-da-laziramo-povijest-kao-sto-to-radi-vucic/
https://kamenjar.com/hodak-nikada-nismo-tako-nisko-pali-da-laziramo-povijest-kao-sto-to-radi-vucic/
https://www.info.hazu.hr/2022/03/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-o-medijskom-istupu-akademika-davorina-rudolfa/
https://www.info.hazu.hr/2022/03/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-o-medijskom-istupu-akademika-davorina-rudolfa/
https://www.info.hazu.hr/2022/02/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-izrazava-solidarnost-s-ukrajinom/
https://www.info.hazu.hr/2022/02/hrvatska-akademija-znanosti-i-umjetnosti-izrazava-solidarnost-s-ukrajinom/
https://slobodnadalmacija.hr/split/splitski-akademik-davorin-rudolf-uputio-apel-ruskim-kolegama-svijet-gleda-u-vas-nemojte-se-osramotiti-sprijecite-nove-staljingrade-i-vukovare-1172171
https://slobodnadalmacija.hr/split/splitski-akademik-davorin-rudolf-uputio-apel-ruskim-kolegama-svijet-gleda-u-vas-nemojte-se-osramotiti-sprijecite-nove-staljingrade-i-vukovare-1172171
https://slobodnadalmacija.hr/split/splitski-akademik-davorin-rudolf-uputio-apel-ruskim-kolegama-svijet-gleda-u-vas-nemojte-se-osramotiti-sprijecite-nove-staljingrade-i-vukovare-1172171
https://vijesti.hrt.hr/hrvatska/davorin-rudolf-dnevnik-5848523
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Foto: Hina 

 

Rusija je uputila snaģan prosvjed Hrvatskoj zbog uvredljivih i neutemeljenih 

optuģbi ministra vanjskih poslova Gordana Grliĺa Radmana o ruskom predsjedniku 

Vladimiru Putinu kojeg je nazvao ratnim zloļincem, priopĺilo je rusko 

veleposlanstvo u Zagrebu. 

ñUvredljivi jezik i neutemeljene optuģbe na raļun predsjednika Ruske Federacije 

apsolutno su neprihvatljiveò, kaģe se u priopĺenju. 

Rusija prosvjeduje i smatra neprihvatljivim i to ġto je Grliĺ Radman izabranu 

rusku vlast nazvao ñreģimomò i javno poģelio da ne ostane joġ dugo na vlasti. 

ñImajuĺi to u vidu, ruska strana je izrazila snaģan prosvjed Zagrebu. Ovakvo 

neodgovorno ponaġanje predstavnika hrvatskog rukovodstva razara tkivo 

bilateralnih rusko-hrvatskih odnosa koji ove godine obiljeģavaju 30 godinaò, kaģe 

se u ruskom priopĺenju. 

U njemu se sluģbeni Zagreb poziva da se suzdrģi od izazivanja negativnih 

posljedica za meĽudrģavne odnose Rusije i Hrvatske. 

ñTakoĽer smatramo potrebnim pridrģavati se opĺeprihvaĺenih pravila 

meĽunarodne komunikacije i diplomatskog bontonaò, kaģu u veleposlanstvu. 

Ministar vanjskih i europskih poslova Gordan Grliĺ Radman proġle je srijede u 

emisiji ñA sada vladaò Hrvatskog radija izjavio da je Vladimir Putin poļinitelj 

https://kamenjar.com/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac/
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ratnih zloļina i ponadao se da ñruski autokratski reģimò neĺe biti duga vijeka. 

(Hina) 

https://kamenjar.com/moskva-prosvjedovala-zbog-uvredljivih-izjava-grlica-

radmana/  

Inaļe, o Bidenovim izjavama sliļno misli i veliki hrvatski knjiģevnik Hrvoje 

Hitrec (sramota HAZU je da nam on nije kolega ï ali vjerojatno je i ovakva 

njegova tvrdnja razlog zaġto nije): 

Biden koji viġe ne nastoji biti diplomatiļnim politiļarem, nego drģavnikom, a 

drģavnici u opakim vremenima govore jednostavnim rjeļnikom, krvnika nazivaju 

krvnikom, neprijatelju poruļuju ne samo da ĺe biti poraģen nego i svrgnut s vlasti, 

ġto je Putina kosnulo i razbjesnilo pa se primio za gumb kao da vidi dimnjaļara, 

a primili se za glavu i oni oko Bidena pa rekli da Biden nije rekao ġto je rekao, 

nego je kazao ġto nije rekao. Uplaġio se i Macron, samo ġto nije nazvao Bidena 

ekstremnim. Tako je ruski car dobio ipak malenu zadovoljġtinu, naslutio pukotinu 

u zapadnom savezniġtvu, veĺ i prije vidljivu oko odnosa prema zatvaranju pipe za 

ruske energente. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39346-h-hitrec-putinova-

kabanica-je-bivsi-sssr-raspadnut-bas-kao-i-basmackinova-stara-kabanica.html  

S poġtovanjem, 

 

Akademik Josip Peļariĺ 

 
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/  

 

  

https://kamenjar.com/grlic-radman-nadam-se-da-ovaj-autokratski-rezim-u-rusiji-nece-imati-dugi-vijek/
https://kamenjar.com/moskva-prosvjedovala-zbog-uvredljivih-izjava-grlica-radmana/
https://kamenjar.com/moskva-prosvjedovala-zbog-uvredljivih-izjava-grlica-radmana/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39346-h-hitrec-putinova-kabanica-je-bivsi-sssr-raspadnut-bas-kao-i-basmackinova-stara-kabanica.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39346-h-hitrec-putinova-kabanica-je-bivsi-sssr-raspadnut-bas-kao-i-basmackinova-stara-kabanica.html
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 3. DIO 
 

Prva dva dijela ovog teksta objavio je portal bezcenzure.hr: 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/  

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/  

 

Oļekivao sam reagiranje onih sluganskih hrvatskih politiļara na izjavu ministra 

Gordana Grliĺa Radmana. Ministar Radman je, u vrijeme kada su mnogi hrvatski 

politiļari uplaġeni od ruskog reagiranja i kada su takav strah pokazali i neki 

europski politiļari, doista svojom podrġkom ameriļkom predsjedniku pokazao da 

ipak ne pripada tom sluganskom dijelu hrvatske politike. 

I dok sam oļekivao reagiranje iz HDZ-a javili su se oni koji i nisu ģeljeli hrvatsku 

drģavu: 

 Saborski zastupnik Davorko Vidoviĺ (Klub Socijaldemokrati) kritizirao je u 

srijedu ministra vanjskih poslova Gordana Grliĺa Radmana i njegove nedavne 

izjave ustvrdivġi kako se njegovo ime ne smije zaobiĺi u najavljenoj rekonstrukciji 

Vlade. 

Vidoviĺ je u slobodnom govoru u Saboru izjave ministra Grliĺa Radmana o Putinu 

kao zloļincu zbog kojih je ruski ambasador poslao oġtro upozorenje Hrvatskoj 

ocijenio sramotnima, a naknadna opravdanja ministra ñnesuvislim i konfuznim 

mucanjemò. 

ĂGordan Grliĺ Radman je hodajuĺa blamaģa, ali i sendviļ- plakat na kojemu se 

pokazuje sva nesuvislost, konfuznost i nejasnost hrvatske vanjske politikeò, 

ustvrdio je Vidoviĺ zakljuļivġi da se u predstojeĺoj rekonstrukciji Vlade nikako ne 

smije zaobiĺi njegovo ime. 

https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-

moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/  

Ja razumijem strah socijaldemokrata jer su svjesni koliko su odgovorni ġto su 

razoruģavali Hrvatsku i prije poļetka Domovinskog rata i poslije njega. 

Kada te napadnu takvi onda je to najveĺa pohvala, ali znamo tko vlada u danaġnjoj 

Hrvatskoj. Ipak je Biden koristio dvije kvalifikacije koje Putina oļito usporeĽuju 

sa Slobodanom Miloġeviĺem. A to sigurno nije drago Pupovcu kojega se u RH 

itekako sluġa. 

Uostalom i danas proganjaju ĂBojnu Ļavoglaveñ i HOS zbog pozdrava ZA DOM 

SPREMNI, a istovremeno uzvikuju SLAVA UKRAJINI istovjetan ukrajinski 

pozdrav ovom naġem. Pa i najģeġĺi napad na Thompsona zbog ĂBojneñ poļeo je 

2015. kada se znalo da su ĂBojnuñ prepjevali Ukrajinci u borbi za oslobaĽanje 

dijelova svoje domovine. 

A kad spominjemo HOS poznato je i da Ukrajinci imaju svoje HOS-ovce. Hrvoje 

Hitrec kaģe: 

égledamo vukovarske slike u Mariupolju koji se nalazi na Ănezgodnomò mjestu 

gdje se ruske snage moraju spojiti ne bi li bilo kako, pa i traljavo, zavrġile barem 

juģnu i istoļnu Ăspecijalnu misiju u spaġavanju ugroģenih Prorusaò, u ļemu ih 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/
https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/
https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/
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veĺ dugo sprjeļava pukovnija Azov koja je pandan naġim HOS-ovcima, ali i svim 

braniteljima u ģutim ļizmama, a i onima drugih boja. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-

mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html  

 

A Davorin Karaļiĺ piġe:  

IMAM OSJEĹAJ DA JE NEKOME AZOV NAJDRAĢI NA SPOMENIKU PALIM 

BORCIMA I NA OSMRTNICI 

30 Oģujak 2022  

 

 
 

Jednom, kad se sve ovo zavrġi, sigurno ĺe se postaviti pitanje, kako je bilo moguĺe 

da se danima gleda kako Rusi polako bez ģurbe, opkoljavaju Mariupolj. Da se na 

tom dijelu ratiġta ne ļini niġta da se sprijeļi opkoljavanje? Imam osjeĺaj da je 

nekome AZOV najdraģi na spomeniku palim borcima i na osmrtnici pa neki koji 

briġu maramicama podruļje oko oļiju u spomen na heroje Mariupolja viġe 

gledaju okolo pazeĺi da netko ne vidi da tamo gdje maramica briġe, suza nema a 

sve zato da se rijeġe moguĺeg kritiļara s moralnim i terenskim pokriĺem, jednom 

kad sve ovo proĽe. 

Iskreno se nadam da su mi slutnje pogreġne. 

I ne. Ova situacija nema nikakve veze s opsadom Vukovara niti se u smislu na koji 

skreĺem paģnju, ne mogu povuĺi nikakve paralele. 

Slava Ukraini! 

AZOV!  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
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Doista i nema veze s Vukovarom. Hrvatski politiļari su HOS i ZDS viġe 

proganjali u Jasenovcu gdje je bila spomen ploļa poginulim HOSovcima u 

Domovinskom ili u nekim mjestima koje su HOS-ovci branili ili oslobaĽali ih u 

Domovinskom ratu. 

A to je Pupovcu i sluganskim politiļarima u RH doista veliki zloļin, zar ne? 

Na kraju jedna poruka za ministra Grliĺ Radmana s obzirom da mi je poznato 

koliko su ga cijenili hrvatski iseljenici dok je bio veleposlanik u Njemaļkoj pa ĺe 

njemu to biti drago to proļitati. Moj tekst je komentirao g. Vlado Glavaġ: 

Subject:  Re: Fwd: I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 2. dio,,(PISMO 

ACADEMICIAN) 

Date:  Tue, 29 Mar 2022 10:44:06 +0000 (UTC) 

From:  Vlado Glavas  

To:  pecaric@element.hr 

 

Hvala Vam Akademiļe na ovoj ispravnoj analizi i pravom zakljuļku! 

Bog Vas ļuvao i usliġao Vaġe plemenite rijeļi  

Lipo pozdrav, 

Vlado 

A za one koji ne znaju tko je g. Vlado Glavaġ evo ġto je on svojevremeno napisao 

o sebi i svojoj supruzi ameriļkom veleposlaniku u RH: 

Ja Vlado Glavaġ, ameriļki sam drģavljanin. Ģivio sam 25 godina sa svojom 

obitelji u Chicagu. Za vrijeme svog ameriļkog ģivota godinama sam se bavio 

istraģivaļkim novinarstvom, prouļavao ameriļku povijest kao i druġtveno-

politiļki ģivot svoje druge domovine. Prouļavao sam brojne CIA i FBI dokumente 

glede povijesti sa ovih prostora kao i o etniļkom ģivotu u USA. Bio sam ļlan 

Novinarske udruge grada Chicaga, a i javni djelatnik u druġtvenom (politiļkom, 

kulturnom i ġportskom) ģivotu Hrvata u Chicagu i u Americi. Nikada nisam bio 

kaģnjavan a niti sam obavljao nezakonite radnje. Za svoj druġtveni rad godine 

1988. bio sam nagraĽen sa titulom ĻOVJEKA GODINE drģave Illinos za 

oļuvanje i ugleda etniļkog ģivota u ILLINOIS i u USA. 

Radi moga i ģeninog neumornog rada u hrvatskom druġtvenom ģivotu osobno me 

je viġe puta jugoslavenska tajna sluģba (UDB-a) pokuġala likvidirati, a na moju 

ģenu Danicu je na kuĺnom pragu 9.1.1986. izvrġen izravni atentat sa noģem gdje 

je izgubila oko 4/5 krvi i zahvaljujuĺi Bogu i brzoj intervenciji savjesnih lijeļnika 

ostala na ģivotu, ali sa teġkim posljedicama. Pod pritiskom Beograda FBI je sve 

ove sluļajeve zataġkao iako se znalo ime ubojice i naredbodavaca. 

https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-

hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/  

Zato sa zanimanjem ļekam rekonstrukciju vlade i sudbinu Ministra koji je kazao 

neġto ġto upuĺuje na sliļnost Putina i Miloġeviĺa. Hoĺe li se usuditi pokazati da 

smeta i podrġka ministra Radmana Predsjedniku SAD-a? Lako mi je za naġe 

socijaldemokrate - oni nisu komunistiҽҾҿӀ , zar ne? 

Josip Peļariĺ 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-3-dio/  

https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/
https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-3-dio/
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 4. dio 

(SMJENIITI MINISTRA VANJSKIH POSLOVA!) 
 

Ima doista puno razloga zbog kojih je dobro da Predsjednik Vlade RH smijeni 

Ministra vanjskih poslova. Ne mora mu to Pupovac izravno i reĺi jer je oļito da 

je Ministar stao na stranu Predsjednika SAD-a, a znamo da je on predsjednik 

drģave koja je pomogla Hrvatskoj u zloļinaļkoj (tj. genocidnoj) operaciji ĂOlujañ. 

Ja sam u dva pisma Saboru traģio da se u RH i obiljeģava zloļinaļki karakter te 

operacije. Naime predloģio sam da su imenu tog praznika doda i ĂDAN ĢALOSTI 

ZBOG PRAVLJENJA ZEĻEVA OD SRBAñ ali iz Hrvatskog Sabora mi nisu 

odgovorili. 

Osim toga svi ovi na Zapadu danas kliļu SLAVA UKRAJINI, a poznato je da su 

Predsjednik drģave i Predsjednik vlade do dana danaġnjeg protivnici istovjetnog 

hrvatskog pozdrava ZA DOM SPREMNI. Ministar to zna ali ipak podrģava ove 

koji su za SLAVA UKRAJINI. Ne smeta Ministru ni to ġto Putin ispravno 

upozorava da treba denacificirati Ukrajinu kao ġto je Miloġeviĺ htio deustaġizaciju 

Hrvatske a danaġnji hrvatski politiļari to ģele sprovesti u RH. Zapravo kliļuĺi 

SLAVA UKRAJINI zemlje koje su protiv Putinove Rusije jasno pokazuju da su i 

one zrele za denacifikaciju, ali o tom potom. Prvo treba denacificirati Ukrajinu, 

zar ne? 

Vratimo se mi deustaġizaciji Hrvatske ġto je Srbija ģeljela ostvariti i u 

Domovinskom ratu, kada je stvorena TuĽmanova ustaġka drģava, pa sve do 

danaġnjih dana. Miloġeviĺ to nije mogao sprovesti jer su mu genocidni Hrvati od 

hrabrih boraca napravili zeļeve, ali mogu danaġnji hrvatski politiļari. I onda 

iskoļi nekakav Ministar vanjskih poslova i napadne Miloġeviĺa, pardon Putina 

podrģavajuĺi predsjednika drģave koja je pomagala u genocidnoj ĂOlujiñ. 

Ne zaboravimo da su u Domovinskom ratu u toj TuĽmanovoj ustaġkoj drģavi 

vaģnu ulogu odigrali HOS-ovci, a danas u Ukrajini, dakle drģavi koju treba 

denacificirati, imamo istu takvu pukovniju AZOV. 

Ne zaboravimo da su joġ 2015. godine Ukrajinci prepjevali i Thompsonovu (HOS-

ovac!) pjesmu ĂBojnu Ļavoglaveñ koja je tijekom Domovinskog rata pa sve do 

danas ledila krv i ģilama Srba i njihovih slugu u Hrvatskoj. Oļito je isti uļinak i 

kod Rusa koji brane okupirana podruļja Ukrajine, pardon podruļja koja treba 

vratiti Majļici Rusiji. 

Sve to Ministar dobro zna pa ipak podrģava Predsjednika SAD-a.  

Doista Predsjedniku Vlade RH ne preostaje niġta drugo nego da ga smjeni, zar ne? 

Sve to nije razumio moj dragi prijatelj g. Vlado Glavaġ.  

Moramo ga razumjeti. On je osjetio na vlastitoj koģi, a i njegova supruga, pravu 

komunistiļku ljubav. Moģda je samo ģelio podrģati prijatelja ili mu je doista 

zasmetala tolika beġĺutnost prema zasluģenom stradanju ukrajinskog naroda. Pa 

dovoljan je zloļin - ravan genocidu ï to ġto su Ukrajinci prepjevali ĂBojnu 

Ļavoglaveñ, zar ne?  

Ali to razumiju i neki ï ne baġ brojni ali izuzetno inteligentni - drģavotvorni Hrvati 

koji su mi objaġnjavali ove razloge Putinovog ģrtvovanja zbog kojih je morao 
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postati i krvnik i ratni zloļinac. Takvi su sigurno puno pomogli u ovom mom 

posipanju pepelom po glavi i pridruģivanju ispravnom zahtjevu da Predsjednik 

Vlade RH smijeni Ministra vanjskih poslova. Sliļno mom nerazumijevanju bilo 

je i ono sjajne komentatorice Lili Benļik, pa u Prilogu dajem i kako se ona 

posipala po glavi. Taj tekst me je ohrabrio da to uļinim i sam i pridruģim se 

ispravnom zahtjevu socijaldemohrata da se smijeni Ministar vanjskih poslova. 

Naġi komunisti, pardon socijaldemokrati su oduvijek bili protiv TuĽmanove 

ustaġke drģave i velika im je satisfakcija ġto je to veĺinsko miġljenje politiļara u 

RH. 

 

Josip Peļariĺ 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-4-dio-smjeniiti-ministra-

vanjskih-poslova/  

  

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-4-dio-smjeniiti-ministra-vanjskih-poslova/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-4-dio-smjeniiti-ministra-vanjskih-poslova/
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LILI BENĻIK 

 

OSLOBODITELJ PUTIN PROTIV TRULOG 

ZAPADAé. 

 
30 oģujka, 2022 

 

 

NeviĽeno barbarstvo u 2022.godini 

Osvrt iz internetskih bespuĺa na rusku agresiju na Ukrajinu. Tekst nije napisan sa 

namjerom vrijeĽanja predsjednika Putina, ni hrvatskih domoljuba pa ni ostalih 

aktera koji se spominju, kao ġto nije vrijeĽanje hrvatskog naroda i njegovih 

osjeĺaja, ni tekstñ Lijepa naġa haubicoñ koji je napisao Nikola Bajto, urednik 

Novosti SNV-a. 

Ģupanijsko drģavno odvjetniġtvo iz Zagreba rijeġilo je molim lijepo, da je to satira, 

jer po ļlanku 38. Ustava RH u Hrvatskoj nema cenzure. Ļlankom 38. Ustava RH 

zajamļena je sloboda miġljenja i izraģavanja . 

Kada je Vladimir Vladimiroviĺ Putin zapoļeo specijalnu, osloboditeljsku 

operaciju na Ukrajinu, demokratsku zemlju sa 44 milijuna stanovnika sa 

namjerom da je denacificira, demilitarizira i zaġtiti svekoliko ukrajinsko 

puļanstvo od maltretiranja genocidne ukrajinske vlasti, u hrvatskim domoljubnim 

i vjerniļkim krugovima na raznim internetskim platformama, zavladalo je 

sveopĺe oduġevljenje i odobravanje. 

Krenulo je, konaļno je krenulo! Osloboditelj Putin krenuo je u ljuti i sveti boj 

protiv trulog zapada, protiv bezboģniġtva, masonerije, hazara , Sodome i Gomore. 
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Putin je spasitelj krġĺanstva, spasitelj od trulog zapada na kojemu vladaju oholost, 

bludnost i ġkrtost: 

oholost, kad se duġa odmetne od Boga (Otkr., 12,7-9) , kada se Boga izbaci iz 

svakodnevnog ģivota, u kojem vladaju razni Rothschildi, Sorosi , Gatesi , masoni 

i iluminati. 

bludnost, kad se tijelo odmetne od duġe (Postanak, 6,5-7), gdje vladaju 

homoseksualci, transvestiti, pedofili i perverznjaci raznih vrsta i profila. 

ġkrtost, kad se stvari dignu protiv ļovjeka (Postanak, 96,3), gdje vladaju siti, koji 

gladnima ne vjeruju. 

Sve ĺe to sada Baĺuġka, okiĺen KGB-ovom aureolom, za tili ļas rijeġiti. Ima on 

Boģe moj vojsku, moderno naoruģanje, koja ĺe blitzkriegom brzo stvari dovesti u 

red. 

A hrvatski domoljubi kojima je titovo brzo rjeġavanje hrvatskog pitanja nakon 

oslobaĽanja Zagreba 1945.godine, joġ u ģivom sjeĺanju oduġevljeno su prihvatili 

i poļeli odobravati specijalnu putinovu operaciju. Znaju oni kako to boljġevici i 

komunisti efikasno rade. Sjeĺaju se kako je Tito govorio da ĺe prije Sava poteĺi 

uzvodno, nego ġto ĺe Hrvati imati svoju drģavu. Tako se ni Ukrajina nikako ne 

smije osloboditi od skuta Majļice Rusije. 

Konaļno ĺe nestati kemijskih laboratorija, pandemije, siromaġtva, korupcije, 

pedofilije i pederastije. Bog je pripremio kaznu za nepokajane grjeġnike, faciendi 

Domine ï (ļini, sudi Gospodine) Rat je kazna za oholost naroda, epidemije su 

kazna za bludnost, a glad je kazna za ġkrtost. 

Putin oslobaĽa svijet od duboke drģave, masonerije, hazara i reptila. Svijet sada 

nakon mjesec dana puno ñljepġeò izgleda! 

Bog je pripremio Ăsurovu osvetu i tvrdu kaznu boģjuñ, ako se narod ne popravi. 

Kazna je stoga ļin milosrĽa. Putin je doslovno shvatio svoju misiju osloboditelja 

od zapadnih grijeha kaznu boģju, pa je iz milosrĽa prema ukrajinskom narodu, 

koji nije ni shvatio o ļemu se radi, kiġom od stotina tisuĺa ubojitih projektila zasuo 

ukrajinske gradove i sela i pobio grjeġan ukrajinski narod. 

Samo je pitanje zaġto je u tom svetom boju baġ ukrajinski narod odabran? E i to 

hrvatski domoljubi, biblijski dobro potkovani znaju. Radi se o Hazarima, ako niste 

znali baġ je Ukrajina pradomovina Hazara, 13-tog odmetnutog i zlog ģidovskog 

plemena. 

E baġ ti Hazari, Ģidovi i Izrael, uġli su u geopolitiļku pozornicu. Naime, kako 

Ăarapsko proljeĺeò, ukljuļujuĺi Libiju, Egipat i Siriju, i nije dalo oļekivani 

rezultat, osim kaosa i razaranja, napravljen je plan stvaranja ñNovog Velikog 

Khazaraò, koji bi se protezao od Sueskog kanala do Baltika i kontrolirao sve rute 

nafte, plina i transporta ñnovog Velikog puta svileò koji ide od Azije do Europe i 

nazad. 

Ne znamo mi obiļni Hrvati, koji se u Crkvi Bogu molimo, ġto se stvarno dogaĽa 

u svijetu, usprkos poznatim struļnjacima iz geopolitike. Nas indoktriniraju i ispiru 

nam mozak mas-mediji, kontrolirani od duboke drģave, zapadne masonerije i 

soroġeve maġinerije. Pravi bogobojazni Hrvati domoljubi, kojima su Bog i 

Hrvatska stalno na jeziku i prstu, imaju jedine toļne informacije, informiraju se 
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oni iz samo njima poznatih opskurnih izvora, pa znaju da je stvaranje Hazarskog 

kaganata poļelo u Ukrajini, od naranļaste revolucije u Kijevu 2014. godine. 

Tada je 21. i 22. veljaļe 2014. u Ukrajini, uz izravno financiranje lokalnih 

ñģidovskihò oligarha i Sjedinjenih Drģava, te uz sudjelovanje viġe od 300 boraca 

nacista i instruktora izraelskih specijalnih snaga pozvanih u Ukrajinu osobno od 

glavnog rabina Kijeva, drģavni udar sruġio legitimnog predsjednika i njegovu pro 

rusku vladu Viktora Janukoviļa. Zaġto bi ukrajinski narod sam birao tko ĺe ga 

voditi, pored Putina i Majļice Rusije? E to je jako razljutilo Baĺuġku, pravednika, 

poġtenog boljġevika i sposobnog KGB-ovca naġeg osloboditelje Putina, pa je 

odmah uzvratio aneksijom Krima, neka se zna tko je jaļi , tko je gazda. I neka 

znaju Ukrajinci da im ni CIA, ni nacistiļki AZOV, neĺe pomoĺi. Zna Baĺuġka 

kako se ĺe denacificirati i demilitarizirati Ukrajinu. 

E puno toga mi neosvijeġteni domoljubi Hrvati ne znamo, nismo dobro 

informirani. Da bismo razumjeli problem, moramo shvatiti da su ukrajinski 

politiļari korumpirani, za razliku od putinovih oligarha koji su oliļenje poġteno 

steļenog bogatstva sa svoje dvije ruke ili ne daj Boģe hrvatskih tajkuna, koji su se 

poġteno, ne krġeĺi niti jedan zakon obogatili. Ma da ne znamo mi da, svi oni svoju 

djecu ġkoluju na tom trulom zapadu, a ne vidimo ni to da su zbog dobrog ģivota 

Ukrajinci i Hrvati masovno otiġli trbuhom za kruhom u Rusiju. Krivo smo 

informirani da su se raġtrkali po Njemaļkoj i Irskoj, slijepi i nijemi, oļarani trulim 

zapadom, jer kako vidim mnogim hrvatskim domoljubima Baĺuġka je bliģi i miliji 

od ñtrulogò zapada! I gle apsurda, djeca su im naģalost napustila Hrvatsku i otiġla 

u potragu za boljim ģivotom ne u Rusiju, nego u Irsku, Njemaļku ili Ġvedsku! 

Nije ni taj truli zapad baġ idealno mjesto za ģivot, za obiļnog malog ļovjeka, ali 

mu pruģa moguĺnost izbora. Moguĺnost izbora u ģivotu, koju Putin nije dao 

Ukrajincima! 

I nikako se velikosrpska agresija na Hrvatsku, 1991-1995 ne moģe usporeĽivati 

sa putinovom agresijom na Ukrajinu. To ni spominjati , jer ĺe se osvijeġteni i toļno 

informirani Hrvati ģestoko toj usporedbi suprotstaviti. Velikosrbi nisu granatirali 

hrvatske gradove i sela, vole oni naġ hrvatski jezik, naġu knjiģevnost i naġ 

Dubrovnik, a pogotovo Republiku Istru. Pokupovali su Velikosrbi iz ogromne 

ljubavi prema Hrvatskoj veliko parļe hrvatske zemlje od Slavonije do obale 

Jadranskog mora za kojim straġno pate, neka se zna da gdje i jedan Srbin to je 

Srpski svet. 

Nikako nije za usporediti Ukrajinu kao samostalnu zemlju, kada je Putin rekao da 

je Ukrajina ruska zemlja! Zna gazda Putin da ukrajinski jezik ne postoji, da je to 

ruski jezik. Napisao je Putin doktorsku disertaciju na tu temu nama neznalicama 

na znanje. 

I ġto sada, mjesec dana od oslobodilaļke operacije, nakon grandioznih rezultata 

invazije koju je ruski predsjednik Vladimir Vladimiroviļ Putin zapoļeo 24.veljaļe 

2022.godine, kada je razoreno u tren sve ġto je ljudska ruka, stoljeĺima i godinama 

gradila i stvarala, kada ukrajinski gradovi izgledaju kao da su projahala ļetiri 

jahaļa apokalipse? 
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Ġto sada kada je osloboditelj Putin poslao preko 4 milijuna Ukrajinaca na taj truli 

zapad, kada je Ruse krġĺane pravoslavce poslao da ubijaju isto tako po vjeri 

krġĺane, braĺu Ukrajince, jeli svijet izgleda puno ljepġe i slobodnije? 

I ġto sad kada se pokazalo da je jedan glumac, zabavljaļ ( sviraļ k..) predsjednik 

Zelenski ostao uz svoj narod, da nije pobjegao i napustio Ukrajinu, nego animira 

cijeli svijet, upoznaje ga ġto se u Ukrajini dogaĽa, moli za pomoĺ i razumijevanje 

u borbi protiv puno nadmoĺnijeg napadaļa kao David u borbi protiv Golijata? 

Da reĺi ĺe neki, Ukrajinci su si sami krivi, izazivali su Putina, a Putina se molim 

lijepo ne smije izazivati, pred Putinom treba kleļati, jer on je novi Mesija, 

osloboditelj krġĺanstva od bezboģnog zapada, iako mu metode nisu ni krġĺanske 

ni Boģje! 

A car Putin samo ģeli vratiti Ukrajinu pod skute velike carske Majļice Rusije! 

I ne smeta to vrlim hrvatskim domoljubima ni kada to ļini barbarski, kao 

praļovjek snagom toljage ili modernih raketa, oni mu pljeġĺu i odobravaju! 

Izgleda da pogreġno shvaĺam ļovjekoljublje i domoljublje, a Boģje zakone da ne 

spominjem. Moram se bolje informirati. 

 

Lili Benļik /hrvatskepravice 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/osloboditelj-putin-protiv-trulog-zapada/ 
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 5. DIO 

 
U prvom tekstu s ovim naslovom upozorio sam na kako ima puno politiļara sa 

Zapada kojima je bliģa politika koju su imali mnogi prema Hitleru kada je poļeo 

sa svojom 'igrom' s Ļehoslovaļkom i Poljskom. 

O tome detaljno piġe ņuro Vidmaroviĺ31. oģujka 2022. 

 u tekstu:  

TKO PRIĢELJKUJE DA UKRAJINSKOG PREDSJEDNIKA ZADESI 

SUDBINA ĻEHOSLOVAĻKOG PREDSJEDNIKA, DR. EMILA EMILA 

HÁCHE? 

Je li danas moguĺ neki oblik M¿nchenskog sporazuma? 

Mnogi politiļki teoretiļari, vojni stratezi i novinari kod nas, ali i u Europi, kako 

se ļita u tisku, upozoravaju da se Putina ne smije satjerati u kut, jer ĺe inaļe 

aktivirati svoje atomske bombe. Taj Ăkutñ je, zapravo, neprihvaĺanje okupacije 

Ukrajine, uz prethodno izvrġeno etniļko ļiġĺenje livobereģne Ukrajine, odnosno 

ĂMalorosije / Novorosijeñ, razaranje svih njezinih velikih gradova, gospodarskih 

potencijala i tzv. denacifikaciju, prevedeno: neutralizacija, istjerivanje iz zemlje, 

ili istrebljenje puļanstva koje iskaģe drģavotvorno opredjeljenje i nacionalnu 

ukrajinsku svijest. Oni koji upozoravaju na ovu monstruoznu alternativu, toboģe, 

misle na ļuvanje svjetskoga mira, odnosno izbjegavanje III. svjetskoga rata. 

Ģrtvovanje Ukrajine, Gruzije, Moldavije (za sada) trebalo bi spasiti ļovjeļanstvo 

od atomskoga sukoba jer bi zadovoljilo hazjajina iz Kremlja. Jesu li oni koji tako 

misle u pravu? 

Kako iz povijesti niġta ne uļimo! Stoga mi dozvolite malo povijesne poduke, uz 

ispriku mudrim europskim glavama koje bi mogle pomisliti kako ih poduļavam, 

ali i naglaġavanje kako sam osobno iznad svega zainteresiran za mir. Ģelim da 

moji voljeni unuci ģive u svijetu bez rata, pandemija i gladi. 

Teorija o zadovoljavanju Putinovih zahtjeva kao zalog svjetskome miru i 

izbjegavanju III. svjetskoga rata, podsjeĺa na sliļno ispunjavanje zahtjeva koje je 

postavljao Adolf Hitler. Ti su zahtjevi prihvaĺeni ļuvenim Münchenskim 

sporazumom kada je demokratski Zapad u plemenitoj, ali ne i mudroj euforiji 

ģrtvovao nezavisne drģave, najprije Republiku Austriju, a zatim i Republiku 

Ļehoslovaļku, ļlanice Lige naroda. M¿nchenski sporazum (ļeġki: Mnichovsk§ 

zrada; njem.: Münchner Abkommen) multilateralni je Ugovor s kojim je, kako se 

vjerovalo, rijeġena Sudetska kriza. Ugovor je potpisan u M¿nchenu, 29. rujna 

1938. izmeĽu Zapadnih sila i nacistiļke Njemaļke.  

Vidmaroviĺ je i povjesniļar pa nam u svom tekstu opisuje ġto se sve dogaĽalo ï 

daje nam povijest sramotnog ponaġanja europskih politiļara na koje ga podsjeĺaju 

ovi koji danas 'upozoravaju da se Putina ne smije satjerati u kut'. 

Svoj tekst Vidmaroviĺ zavrġava ovako:  

Je li danas moguĺ neki oblik M¿nchenskog sporazuma? Moģemo li zamisliti 

predsjednika Zelenskog kao nekadaġnjeg ļehoslovaļkog predsjednika, dr. H§chu? 

Koje bi se susjedne zemlje mogle kandidirati za komadanje, eventualno poraģene 

Ukrajine? Ali tu su Gruzija i Moldavija. Hoĺe li ruski napad na Poljsku konaļno 



ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJNI  25 

 

prosvijetliti naġe lidere? Poljska je, kao i nekada Ļehoslovaļka, odliļno opremila 

svoju vojsku. 

Pisac ovih redaka jedino sa sigurnoġĺu moģe ustvrditi kako predsjednika 

Zelenskog ne moģe zamisliti u poloģaju dr. H§che. Mladac (za mene) Zelenski je 

spreman poginuti, ali ne i kapitulirati, a joġ manje izdati. Uz njega je ukrajinski 

narod spreman braniti slobodu protiv mrskog agresora. Krv mladih heroja s 

EUromajdana, ĂNebeske sotnjeñ, procvjetala je domoljubljem na prostranim 

ukrajinskim stepama, u ukrajinskim selima i gradovima, na ulicama i u svakome 

domu. Naģalost kandidata za povijesnu ulogu Nevillea Chamberlainea imamo 

nekoliko. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/dvidmarovic/39373-d-vidmarovic-tko-

prizeljkuje-da-ukrajinskog-predsjednika-volodimira-zelenskog-zadesi-sudbina-

cehoslovackog-predsjednija-dr-emila-emila-hache.html  

Ono ġto nas treba upozoriti koliko je snaģna ģelja mnogih da se ponaġaju kao 

tadaġnji europski politiļari jeste nerazumijevanje Bidenove 'nediplomatske' ali 

istinite izjave o Putinu kao ratnom zloļincu i krvniku. Oni bi ponovo Hitleru 

prepustili Sudete tj. danas Putinu ono ġto osvoji. Istina za mene neoļekivano 

Biden se pokazao kao istinski drģavnik, kako je konstatirao i Hrvoje Hitrec (on je 

ipak bio ministar istinskom drģavniku Franji TuĽmanu) pa je krivca za straviļne 

zloļine nazvao pravim imenom. Naravno i drģavnici oko sebe imaju obiļne 

politiļare koji nisu niġta nauļili iz povijesti, pa se ponekad moraju tome 

prilagoditi, ali poruka je poslana. I razumjeli su je oni kojima je upuĺena.  

Josip Peļariĺ 

  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/dvidmarovic/39373-d-vidmarovic-tko-prizeljkuje-da-ukrajinskog-predsjednika-volodimira-zelenskog-zadesi-sudbina-cehoslovackog-predsjednija-dr-emila-emila-hache.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/dvidmarovic/39373-d-vidmarovic-tko-prizeljkuje-da-ukrajinskog-predsjednika-volodimira-zelenskog-zadesi-sudbina-cehoslovackog-predsjednija-dr-emila-emila-hache.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/dvidmarovic/39373-d-vidmarovic-tko-prizeljkuje-da-ukrajinskog-predsjednika-volodimira-zelenskog-zadesi-sudbina-cehoslovackog-predsjednija-dr-emila-emila-hache.html
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 6. DIO 

 
Peti dio sam zavrġio rijeļima: 

Naravno i drģavnici oko sebe imaju obiļne politiļare koji nisu niġta nauļili iz 

povijesti, pa se ponekad moraju tome prilagoditi, ali poruka je poslana. I 

razumjeli su je oni kojima je upuĺena.  

Nevjerojatno mi je gledati danaġnje komentatore koji tvrde da je Biden odstupio 

od svojih rijeļi mada on to negira. 

U prvom dijelu sam komentirao politiļare koji ga okruģuju: 

Joe Biden u Poljskoj prvo Vladimira Putina nazvao krvnikom, a zatim i rekao da 

Putin ne moģe ostati na vlasti. Odmah je stigao odgovor iz Kremlja da to neĺe 

odreĽivati ameriļki predsjednik, a i iz Washingtona je doġlo objaġnjenje da 

predsjednikove rijeļi nisu bile poziv za promjenu reģima u Rusiji. Potpuno 

nerazumljivo reagiranje Bidenovih suradnika jer Biden nije tvrdio da to ġto mu se 

inputira pa nije dovoljno samo opovrgnuti takvu tvrdnju. 

U emisiji Z1 televizije ĂBranitelji danasñ (01.94.2022.) o ratu u Ukrajini govorio 

je general zbora Josip Luciĺ i potvrdio moju tvrdnju iz tog teksta jer ni on ne misli 

da su Bidenove rijeļi poziv na ruġenje Putina. Zaġto u momentu kada ruskom 

narodu postane jasno da im je omiljeni predsjednik postao krvnik i ratni zloļinac 

ne bi sami smijenili Putina? Zato mi je i bilo smijeġno reagiranje ljudi oko Bidena. 

Ono ġto je bilo toļno i ġto je Biden priznao jeste to da to nije bilo u govoru koji su 

mu pripremili suradnici. Ali oni i nisu drģavnici pa ĺu zato i ponoviti Hitrecove 

rijeļi: 

Biden koji viġe ne nastoji biti diplomatiļnim politiļarem, nego drģavnikom, a 

drģavnici u opakim vremenima govore jednostavnim rjeļnikom, krvnika nazivaju 

krvnikom, neprijatelju poruļuju ne samo da ĺe biti poraģen nego i svrgnut s 

vlasti,é 

Sliļna je priļa s izjavom ministra Gordana Grliĺ Radmana da je Putin ratni 

zloļinac. Naime tvrdi se da su njegova objaġnjena smijeġna. Gledao sam u 

ĂBujiciñ njegovu izjavi i objaġnjenja. I meni su napadi na Ministra smijeġni.  

Zaġto? 

U izjavi on govori o strahotama rata u Ukrajini i za Putina kaģe Ăkada je on poļinio 

ratni zloļinacñ. Zapravo izvlaļeĺi iz ovog RATNI ZLOĻINAC naġi novinari i 

politiļari oļito ne znaju hrvatski jezik, ili misle da ga ne zna Ministar. 

MeĽutim i u objaġnjenju Ministar dva puta koristi istu pogrjeġku. Kada govori o 

kaģnjavanju koristi konstrukciju: ISTRAĢIVATI RATNI ZLOĻINAC, da bi 

zatim i ponovio: ON POĻINIO RATNI ZLOĻINAC. 

Da se htio opravdati Ministar je samo trebao ponoviti cijelu svoju tvrdnju i 

konstatirati da se radi o pogrjeġci u izgovoru- Ali on to ne radi veĺ joġ dva puta u 

razliļitim formama pravi istu netoļnu konstrukciju tj. umjesto RATNI ZLOĻINI 

kaģe RATNI ZLOĻINAC.  

Da, to ne moģe biti sluļajno. 

Ne bi me iznenadilo, sjeĺajuĺi se tvrdnji naġih o veleposlaniku Grliĺ Radmanu u 

Njemaļkoj, da je on to uļinio namjerno. Jasno je da mnogi u EU i SAD otvoreno 
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govore o Putinu kao ratnom zloļincu. U RH ni jedan od predsjednika to 

eksplicitno ne ģeli reĺi. Prvo sam mislio da je u samoj izjavi Ministar nesvjesno 

rekao RATNI ZLOĻINAC. Nije ģelio znajuĺi da to nije politika vlasti u RH, ali 

je izrekao ono ġto misli. 

MeĽutim kada je u objaġnjenu to joġ dva puta ponovio ï to ne moģe biti nesvjesno! 

Ļini mi se da samo Ministar voli drģavniġtvo. Sigurno se sjeĺa da smo mi imali 

takvog ï imali smo OCA HRVATSKE DRĢAVE akademika Franju TuĽmana. 

 

Josip Peļariĺ 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/krvnik-i-ratni-zlocinac-6-dio/ 

 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/krvnik-i-ratni-zlocinac-6-dio/
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I KRVNIK I RATNI ZLOĻINAC, 7. DIO 

 
Prethodni dio teksta objavio je portal bezcenzure.hr: 

https://bezcenzure.hr/vlad/krvnik-i-ratni-zlocinac-6-dio/  

Dobio sam izvrtan komentar izjave ministra Grliĺ Radmana: 

Da, tko ģeli, razumjet ĺe. Dozvoljena je licencia poetica (lat.: pjesniļka sloboda, 

JP), ali i igra imenicama, pa i glagolima: Poļinio je ratni zloļin(ac). 

Pitanje je mogu li svi razumjeti i ako ģele. Ļitam kako premijer Poljske Mateusz 

Morawiecki upozorava da su duģnosnici u nekim zemljama EU-a ļak govorili o 

tome kako bi se odnosi s Rusijom mogli vratiti na razinu prije rata.  

https://kamenjar.com/poljski-premijer-treba-uvesti-prave-sankcije-rusiji/  

Valjda oni isti koji su se nadali da ĺe Predsjednik Ukrajine pobjeĺi iz Ukrajine, pa 

kad nije oni jadnici ï uplaġeni od Putinovih prijetnji, kao ġto su neki politiļari 

sliļni njima dali Hitleru Sudete oni bi danas davali Putinu ono ġto on ģeli. 

To samo pokazuje koliko je bila sjajna ta igra imenicama i glagolima ministra 

Grliĺ Radmana. 

Vjerovali ili ne doznao sam malo viġe o ministrovoj izjavi i doznao: 

Govorio je u kontekstu razaranja u Mariupolju i teġkih zloļina koje je poļinio 

Putin i njegov reģim, prispodobivġi razaranja i straġne slike herojske obrane 

naġeg Vukovara. Spominjao je Miloġeviĺa i velikosrpsku agresiju. Svega toga se 

Ministar dobro sjeĺa. Nitko to nije prenio. Lijevi mediji su krojili i prekrajali 

njegove rijeļi kako bi napravili karikaturu od ministra. 

Sjeĺam se kako mi je svojevremeno prijatelj koji je znao Ministra odgovorio na 

pitanje o njemu: 

U svijetu je puno licemjerja i beġĺutnosti, zato nam je meĽunarodni poredak takav 

kakav jest. Ljudi nemaju hrabrosti reĺi da je car gol, ako je uistinu gol. No, 

Ministar je itekako svjestan uloge ministra i odgovornosti kao politiļara. Naravno 

da svojim izjavama ne ģeli pridonijeti moģebitnoj ugrozi hrvatskih nacionalnih 

interesa i sigurnosti hrvatskih graĽana. 

Prijatelj mi je govorio o Ministru kao politiļaru. Ali njegova licencia poetica 

govori da je on viġe od politiļara. Zato sam poģelio doznati neġto viġe o njemu. I 

naġao sam intervju od 19. 8. 2019.; TKO JE, ZAPRAVO, GORDAN GRLIĹ 

RADMAN? Sanader ga nije volio, s Milanoviĺem je bio dobar, a Plenkoviĺu nije 

bio prvi izbor 

Odmah mi padaju u oļi njegove rijeļi kojima kao da je komentirao danaġnje 

iskonstruirane napade na njega: 

ñOļito joġ nisam nauļio ġto znaļi vrebanje hrvatskih novinara, da se svaka moja 

rijeļ vaģe i da ĺe me se svatko moĺi dokaļiti. Trebao bih nauļiti govoriti jezikom 

koji bi bio dopadljiv svima, a uvijek postoje razliļite percepcijeò, komentira nam 

Gordan Grliĺ Radman, a na opasku da nije oprezan reĺi ĺe: ñHvala vam na tomeò 

i pojasniti: ñVjerujem da ļovjek mora pokazati svoju prirodu. Biti diplomat znaļi 

biti uvijek pozitivan, dati najbolje od sebe, ja teģim harmoniļnosti, ali diplomacija 

i voĽenje ministarstva su dvije razliļite stvari.ò Sebe ĺe opisati kao osobu koja je 

u emocionalnim i racionalnom balansu: ñNetko isijava akademsku hladnoĺu, 

https://bezcenzure.hr/vlad/krvnik-i-ratni-zlocinac-6-dio/
https://kamenjar.com/poljski-premijer-treba-uvesti-prave-sankcije-rusiji/
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netko je energiļan. Kao predavaļ nisam nikad imao negativnih reakcija, i od 

racionalnih Nijemaca sam uvijek dobivao pozitivne reakcije. I sadrģajno, i 

vizualno, i gestama trudim se biti svoj, nisam tip koji drģi figu u dģepu. Svaki stil 

ima svoju cijenu, ako ste skloni nekonvencionalnom, poput mene, onda vam se 

gleda svaki mig, kako drģite ruke. Nisam i ne ģelim biti robot.ò Intervju na N1 koji 

je izazvao prosvjede Slovenaca doģivio je kao relaksirani razgovor... 

A najavljena je na neki naļin i licenicia poetica; 

é pokazao sklonost poslovicama: ñImadoh, ne znadoh, kad izgubih - saznadohò, 

a otkrio je i svoje ģivotne maksime: ñTko tiho postupa, daleko stiģeò i ñNikad ne 

gunĽaj, veĺ napraviò. 

Impresionira: 

S pokojnim profesorom dr. Ģarkom Dolinarom, znanstvenikom, stolnotenisaļem 

i svjetskim putnikom, koji je nakon izbacivanja s Veterinarskog fakulteta u 

Zagrebu ostvario znaļajnu karijeru u Baselu, i Markom Turinom osnovao je 

Alma Matris Alumni Croaticae, udruģenje hrvatskih sveuļiliġtaraca izvan 

domovine, ļiji je poļasni predsjednik bio i nobelovac Vladimir Prelog. Dolinara 

ministar Grliĺ Radman smatra svojim velikim ģivotnim uzorom, posvetio mu je i 

knjigu: ñZatajil te ne bum nikadò, od njega je dobio najvaģniji ģivotni savjet: 

ñNajskuplji je uludo utroġeni dan, s glupim ljudima.ò 

Postaje i predsjednik Hrvatske kulturne zajednice - a upravo ĺe ona biti kljuļna 

za njegov politiļki angaģman kad u osvit demokratskih promjena 1988. zovu 

povjesniļara Franju TuĽmana da odrģi predavanje. TuĽman je, kako je ispriļao, 

i njega i suprugu nagovarao da se vrate. Nakon sedam godina ģivota u Ġvicarskoj 

vratili su se na dan Krvavog Uskrsa, kad su pale prve ģrtve (é) 

Andrija Hebrang, bivġi ministar zdravstva, danas ĺe reĺi kako cijeni ġto je Grliĺ 

Radman imao hrabrosti vratiti se u Hrvatsku, i to kad su drugi bjeģali. ñOn je 

pomogao da se ġiri istina o ratu u Hrvatskoj koja je bila u totalnoj medijskoj 

blokadi. Njega su Ġvicarci poznavali i prihvaĺali. Osnovali smo Odjel za 

evidentiranje zloļina nad civilima, pribavili smo dokumentaciju o stradanjima 12 

policajaca u Borovu Selu, obdukcijske nalaze iz kojih se vidjelo da mnogi od njih 

nisu imali rane opasne po ģivot, ali su preminuli jer im je uskraĺena medicinska 

pomoĺ.ò 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/tko-je-zapravo-gordan-grlic-radman-

sanader-ga-nije-volio-s-milanovicem-je-bio-dobar-a-plenkovicu-nije-bio-prvi-

izbor-9247643  

Tako me je Ministar nauļio kako je dozvoljena licencia poetica, ali i igra 

imenicama, pa i glagolima.  

Ali sada, zapravo, nisam siguran tko ģeli njegovu smjenu! 

 

Josip Peļariĺ 

 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/tko-je-zapravo-gordan-grlic-radman-sanader-ga-nije-volio-s-milanovicem-je-bio-dobar-a-plenkovicu-nije-bio-prvi-izbor-9247643
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/tko-je-zapravo-gordan-grlic-radman-sanader-ga-nije-volio-s-milanovicem-je-bio-dobar-a-plenkovicu-nije-bio-prvi-izbor-9247643
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/tko-je-zapravo-gordan-grlic-radman-sanader-ga-nije-volio-s-milanovicem-je-bio-dobar-a-plenkovicu-nije-bio-prvi-izbor-9247643
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HIMNA NARODA IZLOĢENIH AGRESIJI 
 

 

KNJIGA O USPJEĠNOJ OSVETI VLASTI ZBOG 

OBRANE 'BOJNE ĻAVOGLAVE' 
 
26 Veljaļa 2021  

 
Peticijom ZDS iz 2015. branjen je Domovinski rat i legendarna Thompsonova 

pjesma ĂBojna Ļavoglaveñ. Vlasti, svi oni za koje je veliki hrvatski knjiģevnik 

Petar Ġegedin rekao da strasno mrze svoj narod odmah su poļeli s napadima na 

Thompsona. Uz njih su uvijek bili i neki pripadnici drugih manjina ukljuļujuĺi i 

one iz naroda koji je izvrġio faġistiļku agresiju na Hrvatsku. Poznato je da je 

Thompson uspio na hrvatskim sudovima izvojevati niz pobjeda iako je poznato 

koliko je sudstvo u RH posluġno prema vlastima.  

Knjiga akademika Josipa Peļariĺa ĂRuski znanstvenik u RHñ govori o jednom 

uspjehu vlasti jer je uspjela prvog potpisnika Peticije ZDS prognati iz hrvatske 

znanosti, tako da je on postao ruski znanstvenik. Koliko je veliki uspjeh hrvatskih 

vlasti pokazalo je najnovije istraģivanje sa Sveuļiliġta Stanford u Kaliforniji 

(SAD). Oni su objavili studiju o znanstvenoj citiranosti koja rangira oko 160 000 

najcitiranijih svjetskih znanstvenika u svim disciplinama. Prema tom istraģivanju 

po broju objavljenih znanstvenih radova prvi potpisnik Peticije ZDS je na 2537. 

mjestu, a prvi iz RH na 7146. Kako je prvi potpisnik Peticije ZDS i redoviti ļlan 

HAZU o strahu koji vlada u RH najbolje govori ļinjenica da se i Akademija 

pohvalila sa svojim ļlanovima koji su na toj listi, ali se nisu usudili staviti ime i 

prvog potpisnika Peticije ZDS. Tako je onaj iz HAZU koji ima najviġe 
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znanstvenih radova na 13510. mjestu. Veĺ same te ļinjenice pokazuju koliko je 

veliki uspjeh hrvatskih vlasti.  

Knjigu akademika Peļariĺa ĂRuski znanstvenik u RHñ objavljujemo na naġem 

portalu i moģete je naĺi na: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf 

 

*  

Poġtovani Predsjedniļe RH, 

Poġtovani Predsjedniļe Hrvatskog sabora, 

Poġtovani Predsjedniļe Vlade RH, 

Poġtovani Predsjedniļe HAZU, 

  

Ġaljem prvo vama obavijest o ovom vaġem uspjehu. Moģda ĺe vam biti neobiļno 

ġto nisam poslao isto i Rektoru Zagrebaļkog sveuļiliġta koje je takoĽer zasluģno 

ovom uspjehu hrvatske politike. Ali to sveuļiliġte ima dovoljno problema pa se 

npr. uopĺe u knjizi nisam narugao njihovoj obavijesti koju dajem u knjizi; 

Na listi najutjecajnijih znanstvenika u svijetu za cjelokupnu znanstvenu karijeru 

nalazi se 47 hrvatskih znanstvenika, od kojih su 23 sa Sveuļiliġta u Zagrebu:  

Naime, na toj listi se nalazi samo 16 znanstvenika od 47. A mnogo gore je to ġto 

je danas to sveuļiliġte na listi najboljih svjetskih sveuļiliġta iznad 1000-og mjesta, 

a ne tako davno su bili ispod 500.  

Kada znamo da je Splitsko sveuļiliġte kada je izvijestilo o njihovoj poziciji u 

ovom istraģivanju naveli i: Vlasta Bonaļiĺ-Koutecky (Centar STIM-REI), koja se 

u tablici nalazi pod Njemaļkom (deu) i s institucijom Humboldt-Universität zu 

Berlin, a to se nisu usudili za mene ni HAZU ni Zagrebaļko sveuļiliġte. Uostalom 

kao ġto nisu reagirali ni na pismo Predsjednika Odbora za ljudska prava HAZU u 

kome ih se upozorava o odnosu HRZZ-a prema mojim ļasopisima koji po istoj 

bazi po kojoj su izvrġena ova istraģivanja (Scopus) od svih hrvatskih znanstvenih 

ļasopisa zauzeli prvo, treĺe I ġesto mjesto. Ģao mi je kolege koji toliko lose misle 

o onom ġto su uradili u ģivotu pa se toliko boje vlasti. Mislim da bi bilo lijepo od 

vas da im objasnite da njima iako su njihove funkcije politiļke unutar znanosti 

ipak moraju staviti na rijeļ ñznanostò a ne ñpolitikaò u toj njihovoj duģnosti. 

 

S poġtovanjem, 

Akademik Josip Peļariĺ 

 

https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-

bojne-cavoglave/  

https://www.goodreads.com/book/show/57435358-ruski-znanstvenik-u-rh 

 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf
https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-bojne-cavoglave/
https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-bojne-cavoglave/
https://www.goodreads.com/book/show/57435358-ruski-znanstvenik-u-rh
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OTKAZIVANJA DARA RUSKOM MINISTRU  

ZNANOSTI  
 

Subject:  Otkazivanja dara Vaġem Ministru 

Date:  Fri, 25 Feb 2022 14:14:07 +0100 

From:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:  veleposlanstvo-ruske-federacije@zg.htnet.hr 

CC:  Evgeny Galakhov <egalakhov@gmail.com>, ʂʨʠʩʪʠʥʘ ʈʶʤʠʥʘ 

<ryumkira@gmail.com>, Vladimir Popov <volodimir.a@gmail.com>, 

Cc: Rovshan Bandaliyev <bandaliyevr@gmail.com>, Vagif Guliyev 

<vagif@guliyev.com>, Mokhtar KIRANE <mkirane@univ-lr.fr>, 

Vladimir Mazya <vladimir.mazya@liu.se>, Sandra Pinelas 

<sandra.pinelas@gmail.com>, Maria Alessandra Ragusa 

<mariaalessandra.ragusa@unict.it>, yoshihiro-

sawano@celery.ocn.ne.jp, Masahiro Yamamoto 

<myama@next.odn.ne.jp>, Andrej Dujella <duje@math.hr>, 

stepanov@mi-ras.ru, stepanov@mi-ras.ru, predsjednik@predsjednik.hr 

<predsjednik@predsjednik.hr>, predsjednik@sabor.hr 

<predsjednik@sabor.hr>, predsjednik@vlada.hr 

<predsjednik@vlada.hr>, Kabinet Predsjednika <kabpred@hazu.hr>, 

Gordan Grliĺ-Radman <Gordan.Grlic-Radman@mvep.hr>, ministar 

<ministar@mzos.hr> 

 

Poġtovani Veleposlaniļe Rusije, 

Iznenadila me ļinjenica da nisam dobio nikakvo reagiranje na moj dar koji sam 

preko Vas poslao Vaġem Ministru znanosti s obzirom da se mene kao 

znanstvenika koji doprinosi znanstvenoj produkciji sveuļiliġta RUDN na 

svjetskoj bazi Scopus stavlja na prvo mjesto meĽu 6,138 znanstvenika tog 

sveuļiliġta iz Moskve (vidi prilog).  

Pretpostavljam da dar niste ni poslali onome kome je namijenjen jer vjerojatno je 

i Vama bilo oļito da se Sveuļiliġte nepoġteno odnosilo prema tako rangiranom 

znanstveniku svog Sveuļiliġta pozivajuĺi se na jednu smijeġnu odluku samog 

Ministra. Meni je jasno da je problem to ġto sam ja iz Hrvatske i nije nekima drago 

da ja imam najviġe radova na sveuļiliġtu s tolikim brojem znanstvenika. Uostalom 

moj poklon su znanstveni radovi iz 2021. godine i samo stotinjak znanstvenika s 

RUDN-a imaju cijelom ģivotu viġe radova od moje produkcije u toj godini ï dakle 

dar nije bio mali. 

Poslije brutalne agresije Rusije na Ukrajinu viġe me niġta ne moģe iznenaditi, a 

kao Hrvat preģivio sam i faġistiļku srpsku agresiju na Hrvatsku pa duboko 

suosjeĺam s ukrajinskim narodom. 
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U takvim okolnostima bilo bi neprimjereno da uopĺe poġaljete moj dar ministru 

iz Vlade koja vodi agresiju na drugu zemlju, pa svoj dar povlaļim.  

Jasno je da je neprimjerena svaka moja dalja suradnja sa RUDN sveuļiliġtem. 

S poġtovanjem, 

Akademik Josip Peļariĺ 
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O KNJIZI 'BOJNA ĻAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA  
 

'Nije svako zlo za zlo'. Knjiga 'Bojna Ļavoglave' / Thompsonofobija trebala je biti 

tiskana prije godinu dvije. Igrom sluļaja nije tada veĺ danas kada je agresija Rusije 

na Ukrajinu ukazala na vaģnu ļinjenicu da je uloga 'Bojne' i samog Thompsona 

vaģna i na svjetskoj razini. Zato je ispalo da je nevjerojatno da se pojavila baġ 

danas tako da moģemo upozoriti o 'Bojni' kao HIMNI NARODA IZLOĢENIH 

AGRESIJI iako u knjizi nismo pisali o tome. Naime Thompson je doģivljavao niz 

neugodnosti i van RH, ali smo vjerovali da je to ï zapravo ï posljedica djelovanja 

pete kolone u RH (Matoġ je rekao da meĽu Hrvatima ima viġe izdajica nego u 

svim europskim narodima zajedno).  

Zato sam u Zavrġnim tekstovima knjige ubacio dva teksta (D. Peġorda, Uzmicanje 

pred pokretom Srpsko-Jugoslavenske rekonkviste neĺe donijeti mir onima koji 

uzmiļu; M. Ivkoġiĺ: Ġto to protivnici Marka Perkoviĺa Thompsona u Hrvatskoj 

vole?) o provali na terasi Thompsonovog doma koji je i danas aktualan: 

VL se ispriļao Thompsonu zbog neistina u intervjuu s Dankom Derifaj ï narod.hr 

VL se ispriļao Thompsonu zbog neistina u intervjuu s Dankom Derifaj ï narod.hr 

Thompson ili drugi razlozi za odustajanje od Veļernjakove ruģe? RTL-ovi Derifaj 

i 'Potraga' dobili najmanje glasova ï narod.hr 

RTL opet priznao da je Thompson vlasnik terase na koju je Derifaj provalila ï 

narod.hr 

Thompsonofobija je tolika da su kolateralne ģrtve bili i drugi. Zato u knjizi nisam 

stavio niġta o meni kao 'ruskom znanstveniku'. A prije godinu dana objavio sam 

knjigu o tome i najavio je tekstom KNJIGA O USPJEĠNOJ OSVETI VLASTI 

ZBOG OBRANE 'BOJNE ĻAVOGLAVE' 

https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-

bojne-cavoglave/ 

Da, joġ prije godinu dana sam pisao da sam postao 'ruski znanstvenik' zbog 

'Bojne'!  

U RH nije nikome od politiļara pa i onih u znanosti nije bilo vaģno ġto sam postao 

prepoznat u svijetu znanosti kao nekakav ruski znanstvenik i ġto se moji radovi 

umjesto hrvatskoj znanosti pripisuju ruskoj pa i vaģnim istraģivanjima sa 

Sveuļiliġta u Stanfordu. 

Mene je bilo zabavno jer su mi neki urednici matematiļkih ļasopisa slali e-maile 

po kojima je Tekstilno Tehnoloġki Fakultet, Zagrebaļko Sveuļiliġta, pa i sam 

Zagreb i na kraju i izdavaļka kuĺa 'Element' u Rusiji. 

Evo i danaġnjeg:  

 

Subject:   With Reference to Refinement of Discrete Lahuribari C Inequality 

and Applications on Csiszar Divergence 

Date:  Thu, 10 Mar 2022 11:21:16 +0530 

From:  Dr. Marcia P. Correa <chiefauthor@journalofscience.org> 

Reply-To:  chiefauthor@journalofscience.org 

https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj
https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://narod.hr/hrvatska/rtl-opet-priznao-da-je-thompson-vlasnik-terase-na-koju-je-derifaj-provalila
https://narod.hr/hrvatska/rtl-opet-priznao-da-je-thompson-vlasnik-terase-na-koju-je-derifaj-provalila
https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-bojne-cavoglave/
https://bezcenzure.hr/toptema/knjiga-o-uspjesnoj-osveti-vlasti-zbog-obrane-bojne-cavoglave/
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To:  Josip Pe Carioc <pecaric@element.hr> 

 

 

   

To, 

Dr. Josip Pe Carioc, 

Element ï d.o.o. za nakladniġtvo, 

Russia, 

Ref.: #VP3187 

Dear Dr. Josip Pe Carioc, 

 

I am writing this after reading your commendable research papers online. 

Yesterday I went through the finding of your research "Refinement of Discrete 

Lahuribari C Inequality and Applications on Csiszar Divergence" and "Weighted 

Hardy-Type Inequalities Involving Convex Function for Fractional Calculus 

Operators" and believe that it has the potential to inspire fellow researchers and 

scientists working in the same domain. I have also tried reaching you before as 

well when I read your paper "ON A NEW CLASS OF REFINED DISCRETE 

HARDY-TYPEINEQUALITIES". Also, I have shared them with our community 

of scientists. You are composed to make a lasting contribution to the field of 

research. 

Taking note of your papers that match the scope of our research journal, I cordially 

invite you to send your future research articles/papers for publication in Global 

Journal of Science Frontier Research, CrossRef DOI: 10.34257/GJSFR. 

 

As you might be aware, the Global Journals organization publishes multiple 

international, refereed, peer-reviewed, indexed, and hardbound print 

journals. Over two decades, more than twenty thousand authors have published 

their research with us following our next-generation publication benchmarks and 

NCBI/NLM PubMed JATS. 

 

Global Journals Incorporated/Pvt. Ltd. is society-run, accredited, and is governed 

strictly by COPE standards. This internationally acclaimed US based organization 

is also an ISO affirmed group. Journalôs homepages are at  

https://globaljournals.org/journals/science-frontier-research/f-mathematics-

decision  

and https://journalofscience.org 

 

I'll be sharing more about your papers with our editorial board and management 

team to include you in our online research community. 

GJSFR itself comprises of several specialty journals like physics, chemistry, 

biology, agriculture, marine, mathematics, biotech & genetics, environment & 

https://globaljournals.org/journals/science-frontier-research/f-mathematics-decision
https://globaljournals.org/journals/science-frontier-research/f-mathematics-decision
https://journalofscience.org/
https://globaljournals.org/journals/science-frontier-research-journal
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earth, Interdisciplinary, etc. I await your favorable response at the earliest to book 

a review slot in the upcoming issue of the 15th of the coming month. 

 

I look forward to establishing a successful academic relationship with you. 

Will you be continuing your work at Element ï d.o.o. za nakladniġtvo and 

publishing research articles advancing this specialization? 

 

Stay safe in 2022 during the pandemic. 

 

Regards, 

 

Dr. Marcia P. Correa 

D.Sc. in Ecology & Environmental Sciences 

Managing Editor 

Department of Natural Science 

Global Journals® Headquarters 

945th Concord Streets, Framingham Massachusetts, Pin: 01701 

United States of America 

Global Journals® UK  

2nd, Lansdowne, Lansdowne Rd., Croydon-Surrey Pin: CR9 2ER 

United Kingdom 

 

Zbog ruske agresije prekinuo sam tu suradnju i poļeo koristiti adresu HAZU na 

mojim radovima. Uostalom sada imamo u Akademiji novu Upravu, a ne onu iz 

koje su me prozivali zbog Peticije ZDS iz 2015. i obrane 'Bojne Ļavoglave' 

nekoliko godina kasnije u Hrvatskom Saboru. 

Adresu Sveuļiliġta u Zagrebu ļiji je rektor sudjelovao u tome da se moja kĺerka 

ukloni sa tog sveuļiliġta viġe i nemam pravo koristiti jer sam joġ prije ļetiri godine 

otklonio moguĺnost biti profesor emeritus na tom sveuļiliġtu, a drugima nije palo 

na pamet da bi nekoga tko ima najviġe znanstvenih radova u RH i koji je stvorio 

4 znanstvena ļasopisa koji se vode u svjetskim bazama prime na svoje sveuļiliġte. 

Ipak sam branio 'Bojnu Ļavoglave' ġto je doista straġno, zar ne? 

Istina postoje i nezgode drugaļije vrste. Druga sveuļiliġta su manja od 

Zagrebaļkog ili RUDN. A na moskovskom sveuļiliġtu RUDN sam po Scopusu 

prvi po broju radova na listi njihovih 6,138 znanstvenika, a sve ga je njih stotinjak 

u cijelom ģivotu objavilo onoliko radova koliko sam ja u proġloj godini.  

A kad veĺ spominjem i ļasopise dobro je navesti kako je sve to komentirao 

akademik Andrej Dujella na predstavljanju moje knjige JE LI POLITIĻARIMA 
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KRIVA MATEMATIKA?, Zagreb 2019. govoreĺi o 2019. godina koja je bila 

godina izvrsnih uspjeha hrvatskih matematiļkih:  

Ove informacije i rezultati izgledaju pomalo paradoksalno iz perspektive od prije 

20-tak godina kada su, protivno praksi u svjetskoj matematiļkoj zajednici, 

predstavnici drugih prirodoslovnih i ostalih struka hrvatskim matematiļarima 

nametali kriterije s Current Contentsom i impakt faktorima (za koje niti mi niti 

naġi strani suradnici prije toga nismo bili niti ļuli). U meĽuvremenu su se neki od 

tadaġnjih hrvatskih ļasopisa iz drugih struka ugasili, a neki su ispali s relevantnih 

lista (ukljuļujuĺi i ļasopise na osnovu kojih je priliļan broj hrvatskih 

znanstvenika ostvario uvjete za napredovanja i poļasti). U meĽuvremenu su se 

kod uvjeta za znanstvene projekte poļeli ļesto navoditi uvjeti objavljivanja 

ļlanaka u Q1 ļasopisima, a ļini se da je u novije vrijeme i dio matematiļara sklon 

davati tome priliļnu vaģnost. Imajuĺi i to u vidu, bilo je moģda za oļekivati da ĺe 

nakon ovakvih dostignuĺa hrvatskih matematiļkih ļasopisa, a prvenstveno dva 

ļasopisa hrvatske grupe za teoriju nejednakosti na ļelu s akademikom Peļariĺem 

u izdanju izdavaļke kuĺe Element, prġtati ļestitke sa svih strana. MeĽutim, niġta 

od toga. Uz pojedinaļne ļestitke, spomenuo bih ļestitku akademika Gorana 

Muiĺa u ime Odbora za matematiku Akademije. Ostali su informacije o ovom 

uspjehu uglavnom "primali na znanje" ili ignorirali. (Vjerojatno nije teġko 

pogoditi koji je to lik, matematiļar, za kojeg piġe u knjizi da je to komentirao sa 

"ne bi im pala kapa s glave da su usput i ļestitali".) 

MeĽutim iako veĺ ļetvrtu godinu nisam ļlan Zagrebaļkog Sveuļiliġta, pa sam 

odbio biti i profesor emeritus (dakle netoļno je tvrditi da sam profesor) ipak me 

se tako zna predstaviti. 

Tako je bilo i u juļeraġnjim Vijestima na CMC u prilogu s predstavljanja ove moje 

knjige. 

https://m.youtube.com/watch?v=7wsdpT0tuW8  

Ima i drugih sliļnih sluļajeva 

  

Subject:  
FW: Josip Peļariĺ is ranked #1 in Croatia among Top Scientists for 

2022 

Date:  Tue, 15 Feb 2022 14:18:39 +0000 

From:  Kim Sombolac  

To:  pecaric@element.hr <pecaric@element.hr> 

 

Poġtovani akademiļe Peļariĺ, prosljeĽujem e-mail za Vas. 

Srdaļan pozdrav, Kim Sombolac  

 

-----Original Message----- 

From: info=research.com@mg.research.com 

[mailto:info=research.com@mg.research.com] On Behalf Of Research.com 

Sent: 15. veljaļe 2022. 11:16 

To: Snjeģana Ivļiĺ <sivcic@hazu.hr> 

https://m.youtube.com/watch?v=7wsdpT0tuW8
mailto:pecaric@element.hr
mailto:pecaric@element.hr
mailto:info=research.com@mg.research.com
mailto:info=research.com@mg.research.com
mailto:sivcic@hazu.hr
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Subject: Josip Peļariĺ is ranked #1 in Croatia among Top Scientists for 2022 

 

<https://s.research.com/m/logo.png>  

Dear Josip Peļariĺ, 

 

Weôd like to inform you that Research.com 

<http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-

zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9l

ij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-

1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx

_VP-0hu7qDm4> , a leading academic platform for researchers, has just 

released the 2022 Edition of our Ranking of Top 1000 Scientists in the field of 

Mathematics. 

I am sure you will be very happy to learn that you have ranked #1 in Croatia 

and #1439 in the world. 

The ranking is based on the H-index metric provided by Microsoft Academic and 

includes only leading scientists with an H-index of at least 30 for academic 

publications made in the area of Mathematics. 

The full ranking for Croatia is available here: research.com/scientists-

rankings/mathematics/hr <http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-

m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow

6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u

9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-

VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR> The 

full world ranking is available here: research.com/scientists-

rankings/mathematics <http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-

m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBws

GGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_

UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-

HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg>  

Please accept our sincere congratulations. Ranking high is definitely a great 

achievement for you and your university or research institution. Feel free to 

share and publicize your accomplishment in any way you see fit. 

With Best Regards, Imed Bouchrika, PhD Research.com 

Stay connected to the world of science 

Discover Research.com  

 

 

https://s.research.com/m/logo.png
http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9lij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx_VP-0hu7qDm4
http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9lij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx_VP-0hu7qDm4
http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9lij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx_VP-0hu7qDm4
http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9lij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx_VP-0hu7qDm4
http://email.mg.research.com/c/eJxVjL0OAiEQhJ_m6I7sAuthQWHje-zxIyQSDaCFTy82GpMvk5lJZoILgIGDKE6BmiAhIBmSh2BYk2YbNeMGvBioF9lij9x8lv5WRXbJKkXGgj1g2qNK-1FvlPRmA0agHcXV5THufdGnRZ0nf_vmenn64ud15tdD5iaGq2vzq_matfLIcUrx_VP-0hu7qDm4
http://research.com/scientists-rankings/mathematics/hr
http://research.com/scientists-rankings/mathematics/hr
http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR
http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR
http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR
http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR
http://email.mg.research.com/c/eJxNjssOwiAQRb-m7CC8tQsWbvyP6QCFKNUAuvDrpRttcjO55yQ3Ge88Fx48yU5yOSKM4MJow6zXoIyCc1AgThwmzcvKamgBKiaGj0KSkwuiB7DRaBH5bIyNszVxFFzOMwC5u9T7s03qMsnryHE_sGEOW8-tN1phu-VtbcMW6CmMk3GnVEl1Lb8x4_ghwefFhuqu0IpU_wo9rHb5py_co0mR
http://research.com/scientists-rankings/mathematics
http://research.com/scientists-rankings/mathematics
http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBwsGGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg
http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBwsGGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg
http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBwsGGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg
http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBwsGGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg
http://email.mg.research.com/c/eJxNjc0OwiAQhJ-m3CD8Vnvg4MX32C5QiFINix58ejlpk8lkvkkmE3yQKkBgxWuph5RTUjnrxBwsGGfgHA2ok4TJyrqJFilCwyzwUVn2KWoDJsz6vNhkQKJeF1RJhrgm6eaF3X3u_UmTuUz6OnTcDyQsce-FOvEG-63sG422Qs9xWEFizVN5Y8Fxn-HzErmx7itvyO0v8ONglH_6AnVVSAg
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Njihovo rangiranje je prema H-indeksu za koji ja nisam do prije par godina uopĺe 

znao. MeĽutim ono ġto je zanimljivo jeste da oni prema prvima s takvih lista 

rangiraju i sveuļiliġta, pa je tako Sveuļiliġte u Zagrebu meĽu 500 sveuļiliġta: 

 

 
 

Nadam se da neĺe imati problema jer ih eto u neļemu meĽu 500 u svijetu, a ja 

sam onaj koji baġ nije omiljen hrvatskim politiļarima. Blago reļeno. 

 

Josip Peļariĺ 
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PRILOG  

 

THOMPSON ILI DRUGI RAZLOZI ZA ODUSTAJANJE 

OD VEĻERNJAKOVE RUĢE? RTL-OVI DERIFAJ I 

óPOTRAGAô DOBILI NAJMANJE GLASOVA 
 

Objavio 

 Stjepko Vladiĺ, Ivana Josipoviĺ 

 - 

9. oģujka 2022.  

 

 
Foto: Fah, Facebook, montaģa Narod.hr 

ñE pa veleġtovano uredniġtvo Veļernjeg lista, ovim putem javno odbijam 

nominaciju za Veļernjakovu ruģu, dapaļe nakon ovog me njome vrijeĽate. Drugi 

put kad poģelite na meni skupljati lajkove i simpatije ļitatelja, nemojte ni meni ni 

njima prodavati priļu da cijenite novinarski radò, ustvrdila je novinarka RTL-a 

Danka Derifaj u utorak 8. oģujka nakon ġto se Veļernji list ispriļao pjevaļu Marku 

Perkoviĺu Thompsonu zbog iznesenih tvrdnji na njegov raļun. Nakon njenog 

priopĺenja i emisija Potraga je takoĽer odbila nominaciju za Veļernjakovu ruģu. 

No, zbog broja glasova nameĺe se pitanje: jesu li odustali zbog Thompsona ili 

broja glasova? 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fthompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fthompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
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> VL se ispriļao Thompsonu zbog neistina u intervjuu s Dankom Derifaj 

(https://narod.hr/hrvatska/vl -se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-

intervjuu -s-dankom-derifaj)  

> Danka Derifaj odbila nominaciju za Veļernjakovu ruģu jer se VL ispriļao 

Thompsonu (https://narod.hr/hrvatska/danka-derifaj -odbila-nominaciju-

za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-ispricao-thompsonu) 

Derifaj i Potraga dobili daleko najmanje glasova ļitatelja 

RTL-ova novinarka i emisija Potraga su nominirane za Veļernjakovu ruģu u 

kategorijama TV osoba godine i TV emisija godine te su do sada prikupili 

najmanji broj glasova meĽu svim kandidatima. Glasanje je poļelo 17. sijeļnja, a 

traje do 12. oģujka. 

Danka Derifaj je za osobu godine dobila tek 3.68 posto glasova, a usporedbe radi 

prvoplasirani Robert Knjaz dobio je 31.03 posto glasova, odnosno 10 puta viġe 

glasova od Derifaj. Koliko je Derifaj malo glasova dobila pokazuje i da je nakon 

nje najmanje glasova dobio njen kolega Tin Kovaļiĺ, 21.08 posto glasova, 

odnosno 7 puta viġe glasova. 

Foto: snimka zaslona 

https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj
https://narod.hr/hrvatska/danka-derifaj-odbila-nominaciju-za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-ispricao-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/danka-derifaj-odbila-nominaciju-za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-ispricao-thompsonu
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Emisija Potraga proġla je joġ loġije kod ļitatelja Veļernjeg lista, pa je dobila tek 

1.98 posto glasova. Najviġe glasova dobila je HRT-ova emisija Doba uskoka, 

31.14 posto glasova ili oko 15 puta viġe glasova, dok je nakon emisije Potraga 

najmanje glasova dobila RTL-ova emisija Direkt, 15.49 posto glasova ili oko 7 

puta viġe glasova od Potrage. 

 

 
Foto: snimka zaslona 

 

Ġto se tiļe optuģbi Danke Derifaj da Veļernji list skuplja ñlajkove i simpatije 

ļitateljaò na njen raļun, ļlanci o njoj ili u kojima se spominje ona na portalu 

Veļernjeg lista uglavnom su imali troznamenkasti ili ļetveroznamenkasti broj 

pregleda, a najviġe pregleda imali su upravo ļlanci o spornoj reportaģi, meĽu 

kojima je Veļernji list prenio ļlanak Narod.hr-a u kojima su izneseni dokumenti 

koji pobijaju tvrdnje Danke Derifaj. 

 

Oglasili se administratori Thompsonove FB stranice 

Ġto je pravi razlog odustajanja od nominacije za Veļernjakovu ruģu pitaju se i 

administratori Thompsonove Facebook stranice. Oni ujedno odgovaraju i na 

njezine tvrdnje o prijetnjama i uvredama. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/objavljeni-dokumenti-je-li-danka-derifaj-iznijela-neistinu-o-snimanju-u-thompsonovu-dvoristu-1515434
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ñ ∑  DANKA DERIFAJ I POTRAGA ODREKLI SU SE NOMINACIJE 

ZA VEĻERNJAKOVU RUĢU ZBOG VEĻERNJAKOVE ISPRIKE 

THOMPSONU ILI ZBOG REZULTATA GLASOVA KOJI IM NE IDU U 

PRILOG JER SU NA ZADNJEM MJESTU? ∑  

Danka Derifaj objavila je kako se odriļe nominacije za Veļernjakovu ruģu jer se 

Veļernji list ispriļao Marku Perkoviĺu Thompsonu zbog neistina u razgovoru s 

Dankom Derifaj. 

Usput je zamjerila Thompsonu ġto je to objavljeno na njegovoj Facebook stranici 

jer kako ona piġe Thompson je ñponovo pokrenuo uvrede i prijetnje svojih 

pristaġaò. 

Jedine uvrede, prijetnje i komentare neodgojenih osoba vidjeli smo na njezinom 

Facebook profilu kako od nje same tako i od njezinih prijatelja veĺinom novinara. 

Uredniġtvo stranica MPT-a nikada nije, niti ĺe dozvoliti, a ne daj Boģe joġ i 

poticati uvrede, prijetnje i sliļno prema bilo kome pa tako niti prema osobi koja 

je neovlaġteno preko skala i preskakanjem ograde uġla u njegovo dvoriġte, 

povrijedila njegov dom i isprepadala njegovu djecu. 

Ġto se tiļe odricanja nominacije za Veļernjakovu ruģu od strane Danke Derifaj i 

njezine emisije Potraga, a na koju su nominirani herojstvom nelegalnog ulaska u 

dom MPT-a, mislimo da je dovoljno pogledati rezultate glasova koje je zapoļelo 

17. sijeļnja, a koje se zatvara za koji dan i svima ĺe nam biti jasno kako ne stoji 

tvrdnja o razlogu njihovog odustanka tj. isprike Veļernjeg lista veĺ da je pravi 

razlog rezultat koji govori kako je Danka Derifaj na zadnjem mjestu s dobivenih 

3,68 % glasova ļitatelja, a njezina potraga joġ i manje, tek 1,98 % osvojenih 

glasova. 

Admin: S.D.ò, stoji u objavi na Facebooku. 

 

Derifaj i priļa s Thompsonom 

Podsjetimo, Derifaj je proġle godine napravila reportaģu tijekom koje je provalila 

na terasu Marka Perkoviĺa Thompsona dok mu je troje maloljetne djece bilo samo 

kod kuĺe te su se tada ona i RTL-ova emisija Potraga naġli u fokusu javnosti i 

Thompsonovog odvjetnika. Veļernji list je 21. veljaļe 2022. objavio tekst autorice 

Mije Buve pod naslovom Danka Derifaj: ñDobila sam prijetnje jer sam radila svoj 

posao, ukazala sam kako zakoni ne vrijede jednako za sveñ. 

Te su tvrdnje ponovljene unatoļ tome ġto je Narod.hr objavio dokumente koji 

dokazuju da Thompson nije prisvojio kvadrate na ilegalan naļin, ġto je ponovio 

Thompsonov odvjetnik u dopisu Veļernjem listu, nakon ļega je uslijedio demantij 

i isprika Veļernjeg lista. 

ñAutorica teksta ispriļava se zbog nenamjerne pogreġke koja se dogodila u tekstu. 

Ni u jednom trenutku nije joj bila namjera objaviti pogreġnu informaciju s 

namjerom da naġteti ugledu gospodina Perkoviĺa. Sporni dio je maknut je odmah 

iz ļlanka na portalu Vecernji.hr sukladno zahtjevu odvjetnika Karaļiĺa.ò, naveo 

je Veļernji list nakon dopisa Thompsonovog odvjetnika referirajuĺi se na tvrdnje 

o tome kako je Thompson prisvojio kvadrate i to na nelegalan naļin. 

https://www.vecernji.hr/showbiz/zahtjev-marka-perkovica-thompsona-za-objavom-ispravka-informacija-1568996
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ñôVeļernji list ispriļao se u ponedjeljak Marku Perkoviĺu Thompsonu zbog 

neistina u razgovoru s Dankom Derifajô, ponosno je danas na svom Facebook 

profilu objavio pjevaļ i tako ponovno pokrenuo uvrede i prijetnje svojih pristaġa 

u mom smjeru. Ovo nije prvi puta da se Veļernji list ponaġa kao odjel za odnose 

s javnoġĺu Perkoviĺevog odvjetniļkog timaò, ocijenila je Derifaj u utorak. 

 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili -drugi-razlozi-za-odustajanje-od-

vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova  

  

https://www.rtl.hr/tv/tv-novosti/4205500/danka-derifaj-odrice-se-nominacije-za-vecernjakovu-ruzu-ovo-nije-prvi-puta-da-se-vecernji-list-ponasa-kao-odjel-za-odnose-s-javnoscu-perkovicevog-odvjetnickog-tima/
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE 'BOJNA 

ĻAVOGLAVE'  
 

KNJIGA 'BOJNA ĻAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA  
 

Poġtovana gospodo predsjednici,  

Poġtovana gospodo ministr, 

Poġtovane kolegice akademkinje i kolege akademici, 

 

Uvjeren sam da ste svi vi ponosni na Domovinski rat u kome su hrvatski branitelji 

voĽeni HRVATSKIM predsjednikom akademikom Franjom TuĽmanom. 

Posebnu ulogu u Domovinskom ratu imala je pjesma 'Bojna Ļavoglave' kojoj je 

posveĺena knjiga: 

J. Peļariĺ, 'Bojna Ļavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 404. 

 Ono ġto je jasno samo po sebi moja supruga i ja smo ponosni na prijateljstvo s 

autorom te pjesme koja je ledila krv u ģilama srbo-ļetniļkim naci-faġistiļkim 

agresorima i onima u Hrvatskoj koji su se nadali njihovoj pobjedi. 

Vidimo da zato mnogima u Hrvatskoj smeta ta pjesma koja ih stalno podsjeĺa na 

taj poraz i na ļinjenicu da u sebi nosi poruku da su Hrvati spremni braniti svoj 

dom i Domovinu. 

Priglupo se ï valjda ï nadaju da ĺe zabranom pjesme i pozdrava kojim ona 

poļinje u buduĺnosti uspjeti i pobijediti Hrvate i da neĺe doģivjeti tako straġan 

genocid kao u Domovinskom ratu kada su hrvatski branitelji od njihovih hrabrih 

boraca napravili zeļeve, kako ih je 'pohvalio' sam Slobodan Miloġeviĺ. 

 

Josip Peļariĺ 
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Subject:  SV. TRIPUN 

Date:  Sun, 13 Feb 2022 16:10:33 +0100 

From:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Dragi prijatelji, 

Vjerojatno ste se iznenadili ġto sam vam proġli put poslao obavijest o mojoj novoj 

knjizi 'BOJNA ĻAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

Pod naslovom SV. TRIPUN. Onima kojima je pismo bilo upuĺeno iġao je i 

komentar: 

 Naravno nije rijeļ o sv. Tripunu.  

Mala ġala jer me se u Saboru prozivalo iz Akademije zbog ZDS i Peticije kojom 

je branjena pjesma 'Ļavoglave' - prozivan jer sam roĽen u Socijalistiļkoj (!?) 

Republici Crnoj Gori pa im je valjda i katedrala i bazilika sv. Tripuna veĺ 

pravoslavna i pripada nekima ljubljenoj SPC. 

:) 
Danaġnja obavijest je doista vezana za Sv. Tripuna: 

 

PROSLAVA 150. OBLJETNICE SV. TRIPUNA U SPLITU  

  

 12/02/2022 

 Ante B 

 

Foto: Hina 

https://kamenjar.com/author/ante/


48 ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJNI  

 

U organizaciji hrvatske bratovġtine Bokeljska mornarica 809, u Hrvatskom 

pomorskom muzeju u Splitu u petak naveļer sveļanom je akademijom zapoļelo 

obiljeģavanje 150. obljetnice blagdana sv. Tripuna u tom gradu. 

Na sveļanosti u ime predsjednika Vlade sudjeluje i ministar vanjskih Gordan 

Grliĺ Radman koji ĺe u nedjelju biti i na misi u katedrali sv. Duje, a uoļi sveļane 

akademije rekao kako je rijeļ o izuzetno vaģnom hrvatskom nacionalnom i 

kulturnom dogaĽaju. 

Podsjetio je kako je splitska bratovġtina bokeljske mornarice najstarija bratovġtina 

izvan Kotora, odnosno u Hrvatskoj, a nakon nje su se osnovale ostale u Dubrovniku, 

Zagrebu i Puli. 

Ona promiļe hrvatsku tradiciju, ima svoj nacionalni kulturoloġki kod, tradicijsku 

odoru, jedno vrelo hrvatske kulture Boke Kotorske zaljeva hrvatskih svetaca. 

Bitno je da su kroz stoljeĺa saļuvali hrvatsku kulturnu baġtinu, jezik, tradiciju, a 

to je ono ġto zbliģava Hrvatsku s Bokom Kotorskom koja ĺe uvijek ostati dio 

hrvatske kulture i baġtine, kazao je ministar Grliĺ Radman. 

Grliĺ Radman: Hrvatska u Crnoj Gori mora snaģiti hrvatsku zajednicu 

Nastavio je, da Hrvatska u Crnoj Gori mora snaģiti hrvatsku zajednicu podsjetivġi 

kako je u toj zemlji 6021 registrirani Hrvat, dok je u Hrvatskoj oko deset tisuĺa 

Bokelja. Smatra da Hrvatska treba pomoĺi kako bi Bokelji ostali na svojim 

ognjiġtima. Boka Kotorska je prekrasan kraj, drģi ministar i dodaje da Hrvatska 

moģe djelovati kroz nastavni program i u ġkolskoj djeci osnaģiti sjeĺanje i znanje 

da Hrvati ģive izvan Hrvatske. 

Tripundanske sveļanosti i Kolo svetog Tripuna tisuĺljetna su tradicija bokeljskih 

Hrvata koja se brojnim iseljavanjem prenijela i ustalila na tlu Hrvatske gdje je 

prva proslava svetog Tripuna zabiljeģena joġ 1873. godine u Splitu, rekao je 

novinarima predsjednik splitskog ogranka Hrvatske bratovġtine bokeljske 

mornarice Luka Perkoviĺ. Te sveļanosti i kolo sv. Tripuna kao tradicija bokeljskih 

Hrvata u Hrvatskoj imaju svojstvo nematerijalnog dobra na Listi zaġtiĺenih 

kulturnih dobara RH, napominje Perkoviĺ. 

Tripundanske sveļanosti su za nas bokeljske Hrvate suġtinski vaģne, to je dio 

naġeg identitetskog koda. Mi kao bokeljska mornarica ļuvamo uspomenu na 

njihovu slavnu proġlost i na slavna djela Hrvata koja je Boka Kotorska dala, te na 

svece Bokakotorskog zaljeva. Naġ sv. Tripun je zaġtitnik grada Kotora i slaveĺi 

njega slavimo Boga, a vrijednosti koje je taj svetac ģivio putokaz su nam kako 

ģivjeti danas i sutra, izjavio je Perkoviĺ. 

Uz danaġnju sveļanu akademiju u Hrvatskom pomorskom muzeju Split za 

nedjelju je u 10.30 sati ispred zgrade HNK predviĽeno postrojavanje Bokeljske 

mornarice, a potom u 11 sati misno slavlje u katedrali sv. Dujma kojeg ĺe 

predvoditi splitsko-makarski nadbiskup mons. Marin Bariġiĺ u suslavlju s 

kotorskim biskupom mons. Ivanom Ġtironjom. 

U organizaciji hrvatske bratovġtine Bokeljska mornarica 809, u Hrvatskom 

pomorskom muzeju u Splitu u petak naveļer sveļanom je akademijom zapoļelo 

obiljeģavanje 150. obljetnice blagdana sv. Tripuna u tom gradu. 

Na sveļanosti u ime predsjednika Vlade sudjeluje i ministar vanjskih Gordan 

Grliĺ Radman koji ĺe u nedjelju biti i na misi u katedrali sv. Duje, a uoļi sveļane 
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akademije rekao kako je rijeļ o izuzetno vaģnom hrvatskom nacionalnom i 

kulturnom dogaĽaju. 

Podsjetio je kako je splitska bratovġtina bokeljske mornarice najstarija bratovġtina 

izvan Kotora, odnosno u Hrvatskoj, a nakon nje su se osnovale ostale u 

Dubrovniku, Zagrebu i Puli. 

Ona promiļe hrvatsku tradiciju, ima svoj nacionalni kulturoloġki kod, tradicijsku 

odoru, jedno vrelo hrvatske kulture Boke Kotorske zaljeva hrvatskih svetaca. 

Bitno je da su kroz stoljeĺa saļuvali hrvatsku kulturnu baġtinu, jezik, tradiciju, a 

to je ono ġto zbliģava Hrvatsku s Bokom Kotorskom koja ĺe uvijek ostati dio 

hrvatske kulture i baġtine, kazao je ministar Grliĺ Radman. 

Grliĺ Radman: Hrvatska u Crnoj Gori mora snaģiti hrvatsku zajednicu 

Nastavio je, da Hrvatska u Crnoj Gori mora snaģiti hrvatsku zajednicu podsjetivġi 

kako je u toj zemlji 6021 registrirani Hrvat, dok je u Hrvatskoj oko deset tisuĺa 

Bokelja. Smatra da Hrvatska treba pomoĺi kako bi Bokelji ostali na svojim 

ognjiġtima. Boka Kotorska je prekrasan kraj, drģi ministar i dodaje da Hrvatska 

moģe djelovati kroz nastavni program i u ġkolskoj djeci osnaģiti sjeĺanje i znanje 

da Hrvati ģive izvan Hrvatske. 

Tripundanske sveļanosti i Kolo svetog Tripuna tisuĺljetna su tradicija bokeljskih 

Hrvata koja se brojnim iseljavanjem prenijela i ustalila na tlu Hrvatske gdje je 

prva proslava svetog Tripuna zabiljeģena joġ 1873. godine u Splitu, rekao je 

novinarima predsjednik splitskog ogranka Hrvatske bratovġtine bokeljske 

mornarice Luka Perkoviĺ. Te sveļanosti i kolo sv. Tripuna kao tradicija bokeljskih 

Hrvata u Hrvatskoj imaju svojstvo nematerijalnog dobra na Listi zaġtiĺenih 

kulturnih dobara RH, napominje Perkoviĺ. 

Tripundanske sveļanosti su za nas bokeljske Hrvate suġtinski vaģne, to je dio 

naġeg identitetskog koda. Mi kao bokeljska mornarica ļuvamo uspomenu na 

njihovu slavnu proġlost i na slavna djela Hrvata koja je Boka Kotorska dala, te na 

svece Bokakotorskog zaljeva. Naġ sv. Tripun je zaġtitnik grada Kotora i slaveĺi 

njega slavimo Boga, a vrijednosti koje je taj svetac ģivio putokaz su nam kako 

ģivjeti danas i sutra, izjavio je Perkoviĺ. 

Uz danaġnju sveļanu akademiju u Hrvatskom pomorskom muzeju Split za 

nedjelju je u 10.30 sati ispred zgrade HNK predviĽeno postrojavanje Bokeljske 

mornarice, a potom u 11 sati misno slavlje u katedrali sv. Dujma kojeg ĺe 

predvoditi splitsko-makarski nadbiskup mons. Marin Bariġiĺ u suslavlju s 

kotorskim biskupom mons. Ivanom Ġtironjom. 

Mali admiral, djeļak u dobi od 7 do 12 godina koji simbolizira prijenos tradicije 

na nove generacije Bokelja, prije misnog slavlja izgovorit ĺe lode, odnosno 

pohvale sv. Tripunu. Nakon svete mise pripadnici hrvatskih bratovġtina Bokeljska 

mornarica 809. iz Zagreba, Rijeke, Pule, Splita i Dubrovnika, uz pratnju Orkestra 

HRM-a, na Peristilu ĺe postaviti Kolo sv. Tripuna u tradicionalnim odorama 

mornara i ļasnika Bokeljske mornarice. (Hina) 

https://kamenjar.com/proslava-150-obljetnice-sv-tripuna-u-splitu/  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-bojna-cavoglave-thompsonofobija/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29585-knjiga-akademika-josip-

pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija  

https://kamenjar.com/proslava-150-obljetnice-sv-tripuna-u-splitu/
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-bojna-cavoglave-thompsonofobija/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29585-knjiga-akademika-josip-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29585-knjiga-akademika-josip-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija
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ODGOVOR DURU VIDMAROVIĹU 
  

Dragi ņuro,  

Joġ jednom hvala NA Tvoj upit na moj tekst BOKA I RUSKI VELIKI PROSTOR 

od 22. 2. 2022. u povodu Odluke tivatske opĺinske vlasti da iz Doma kulture 

izbaci na ulicu hrvatsku zajednicu i to iz objekta kojeg su izgradili lastovski Hrvati 

prije 100 godina. Tekst je bio poslan i vlastima u RH. Ġto je zapravo bilo glavni 

upit iz Tvog e-maila. 

Tvoj e-mail sam komentirao 25. 2. 2022. u tekstu TUņMAN 100, 3.dio 

upozorivġi da je Zvonimir Dekoviĺ pozvan na sasluġanje u policiji Tivat. 

MeĽutim istog dana su se na Internetu pojavile vijesti o reagiranjima iz Hrvatske: 

MVEP POSLAO PROSVJEDNU NOTU CRNOJ GORI ZBOG ISELJENJA 

HRVATSKE ZAJEDNICE IZ DOMA KULTURE 

http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/mvep-poslao-prosvjednu-notu-crnoj-

gori-zbog-iseljenja-hrvatske-zajednice-iz-doma  

https://www.hina.hr/rubrika/svijet  

DRĢAVNI TAJNIK MILAS IZRAZIO PODRĠKU HRVATIMA U CRNOJ 

GORI 

http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/drzavni-tajnik-milas-izrazio-podrsku-

hrvatima-u-crnoj-gori  

Istog dana reagirali su svojim priopĺenje niz hrvatskih udruga iz Boke: 

ĂNAJOĠTRIJE OSUņUJEMO ODLUKU TIVATSKE OPĹINSKE VLASTI DA 

IZ DOMA KULTURE IZBACI NA ULICU HRVATSKU ZAJEDNICU I TO IZ 

OBJEKTA KOJEG SU IZGRADILI LASTOVSKI HRVATI PRIJE 100 

GODINAñ 

Petak, 25. veljaļe 2022.  

Najoġtrije osuĽujemo Odluku tivatske opġtinske (opĺinske) vlasti o iseljenju 

Hrvatske zajednice po hitnom postupku do 15.04.2022. god. iz Doma kulture 

ĂJosip Markovicñ u Donjoj Lastvi. 

Dom kulture ĂJosip Markovicñ je izgraĽen koliko smo upoznati trudom i 

zalaganjem Hrvata iz Donje Lastve 1922. god. tj prije toļno 100 godina i jedini je 

prostor koji mi Hrvati koristimo u republici Crnoj Gori. 

U njemu se nalazi jedini elektronski medij hrvatske nacionalne manjine u Crnoj 

Gori ĂRadio Duxñ, koji je poļeo sa emitiranjem 26. lipnja 2009. godine. Osnovala 

ga je i u njoj ima svoje prostorije Hrvatska krovna zajednica ĂDux Croatorumñ sa 

misijom oļuvanja nacionalnog identiteta hrvatskog naroda u Crnoj Gori, kao i 

oļuvanja kulturnih, jeziļkih i drugih specifiļnosti koje karakteriziraju hrvatsku 

nacionalnu skupinu na ovim prostorima, kao i promicanje i oļuvanje svega ġto mi 

Hrvati kao viġestoljetni autohtoni narod imamo na ovim prostorima u danaġnjoj 

Crnoj Gori. Taj prostor koristi i Hrvatsko nacionalno vijeĺe koje je utemeljeno 

21.prosinca 2007. godine, shodno Zakonu o zaġtiti manjina od travnja 2006. 

godine. U tim prostorijama se nalazi i knjiģnica ĂLjudevit Gajñ sa nekoliko tisuĺa 

knjiga koje mogu da koriste svi graĽani, bez obzira na nacionalnu i vjersku 

pripadnost. Prostorije koristi za probe i tivatska klapa ĂJadranñ i u njoj ļesto i 

http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/mvep-poslao-prosvjednu-notu-crnoj-gori-zbog-iseljenja-hrvatske-zajednice-iz-doma
http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/mvep-poslao-prosvjednu-notu-crnoj-gori-zbog-iseljenja-hrvatske-zajednice-iz-doma
https://www.hina.hr/rubrika/svijet
http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/drzavni-tajnik-milas-izrazio-podrsku-hrvatima-u-crnoj-gori
http://www.radiodux.me/vijesti/hrvatska/drzavni-tajnik-milas-izrazio-podrsku-hrvatima-u-crnoj-gori
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nastupa, kao i Amatersko kazaliġte Hrvatskog nacionalnog vijeĺa. Na pozornici u 

velikoj sali se ļesto odrģavaju literarne veļeri, koncerti klapa, priredbe 

Amaterskog kazaliġta, izloģbe, prezentacija tradicionalne hrvatske kulturne 

baġtine, promocija knjiga, ļasopisa, sastanci itd. Na svim tim koncertima, 

literarnim veļerima, priredbama i sl. se osim Hrvata pozivaju i svi graĽani Tivta, 

Kotora i ostalih mjesta Boke kotorske, bez obzira na nacionalnu ili vjersku 

pripadnost. 

Traģimo stoga da se na razini najviġih instanci u republici Crnoj Gori, ļiji smo 

lojalni graĽani i u dogovoru sa vlastima u Hrvatskoj, hitno donese rjeġenje, da 

Dom kulture ĂJosip Markoviĺñ u Donjoj Lastvi, zauvijek ostane u trajnom 

vlasniġtvu Hrvatske zajednice u Crnoj Gori. 

ĂTu je moj dom, tu je ostalo sve 

U kuĺi kamenoj moje matere. 

Tu je moj dom, tu je u duġi moj mir 

u kuĺi kamenoj, ja ĺu ostati .ñ  

HKU ñStaĽuni od kultureñ ï Kotor 

HU ĂBoka kotorskañ ï Kotor 

NVO Klapa ĂJadranñ- Tivat 

NU ĂZaljev hrvatskih svetacañ- Kamenari 

NVO ĂLinguañ ï Kotor 

NVO ĂHrvatski libarñ - Kotor 

http://www.radiodux.me/vijesti/drustvo/najostrije-osudujemo-odluku-tivatske-

opcinske-vlasti-da-iz-doma-kulture-izbaci-na  

I to reagiranje me je podsjetilo na onaj naġ nastup 1992. godine kada smo i mi 

sudjelovali u emisiji HTV-a posveĺenoj Hrvatima Boke kotorske. Tada sam traģio 

da se prvi prilog u emisiji nazove ĂZALJEV HRVATSKIH SVETACAñ, a kao 

ġto vidiġ to je danas i naziv udruge iz Kamenara. Ļak i Wikipedija u prvoj reļenici 

za Boku kaģe kako u Hrvatskoj se u novije vrijeme ponegdje naziva i Zaljev 

hrvatskih svetaca, a poļetkom devedesetih sam na javnim nastupima sebe 

predstavljao kao Hrvata iz Zaljeva HRVATSKIH svetaca i pitao prepune dvorane 

zna li netko odakle sam ja. I nitko nije znao. Nisu znali ni mnogi moji bokeljski 

Hrvati. 

Nedavno sam objavio i knjigu o tome: 

J. Peļariĺ, Zaljev hrvatskih svetaca, dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ZaljevHS.pdf  

Juļer sam objavio i knjigu o velikom srpskom kompleksu HRVATSKA 

KULTURNA BAĠTINA: 

J. Peļariĺ, Dubrovnik se brani Bokom, dragovoljac.com: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DUBROVNIK.pdf 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29716-nova-knjiga-akademika-

pecarica-dubrovnik-se-brani-bokom 

MeĽutim na kraju sam svoje prijatelje upozorio na Tvoj intervju o sramotnoj 

ruskoj agresiji na Ukrajinu: 

https://narod.hr/svijet/duro-vidmarovic-za-narod-hr-ovaj-je-rat-naprosto-

nametnut-zbog-psiholoske-konstelacije-ruskoga-predsjednika 

http://www.radiodux.me/vijesti/drustvo/najostrije-osudujemo-odluku-tivatske-opcinske-vlasti-da-iz-doma-kulture-izbaci-na
http://www.radiodux.me/vijesti/drustvo/najostrije-osudujemo-odluku-tivatske-opcinske-vlasti-da-iz-doma-kulture-izbaci-na
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatska
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ZaljevHS.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DUBROVNIK.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29716-nova-knjiga-akademika-pecarica-dubrovnik-se-brani-bokom
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29716-nova-knjiga-akademika-pecarica-dubrovnik-se-brani-bokom
https://narod.hr/svijet/duro-vidmarovic-za-narod-hr-ovaj-je-rat-naprosto-nametnut-zbog-psiholoske-konstelacije-ruskoga-predsjednika
https://narod.hr/svijet/duro-vidmarovic-za-narod-hr-ovaj-je-rat-naprosto-nametnut-zbog-psiholoske-konstelacije-ruskoga-predsjednika
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Raduje me da je uz obavijest o mojoj knjizi na portalu bezcenzure.hr objavljena i 

ta informacija o Tvom intervjuu: 

https://bezcenzure.hr/vlad/dubrovnik-se-brani-bokom/  

Zapravo se uvijek pitam jesi li negdje neġto napisao meni predivnu priļu kako si 

kao veleposlanik nauļio ukrajinski jezik tako da si mogao djelovati kao knjiģevnik 

na ukrajinskom jeziku, a razlog je bio da je u njihovom parlamentu jedan 

zastupnik ï poznati ukrajinski knjiģevnik ï nastupa prosrpski. Kao veleposlanik 

mu nisi mogao odgovoriti ali si to uļinio kao knjiģevnik na ukrajinskom. 

Zato sam mislio i na Tebe gledajuĺi patnje dragog ukrajinskog naroda koje smo i 

mi proģivljavali u Domovinskom ratu.  

Nadam se da si vidio i moje pismo Ruskom Veleposlaniku od prije dva dana: 

Otkazivanja dara Vaġem Ministru. 

To je zanimljiva priļa koja je stavljala na muke moje kolege s moskovskog 

RUDN-a gdje sam bio na matematiļkom projektu poslije umirovljenja, a koristio 

sam samo njihovu adresu u znanstvenom radu (poslije onemoguĺavanja rada na 

Zagrebaļkom sveuļiliġtu prof. Miroslavu TuĽmanu i njegovoj suradnici mojoj 

kĺerki bilo mi je besmisleno da sam ja na takvom sveuļiliġtu). Zadnja godina je 

protekla u besmislenim zahtjevima s RUDN-a. Kolege su ļini mi se ģeljele da 

nastavim suradnju ali neġto je bilo ļudno. Ne vjerujem da su oni znali da ĺe bit rat 

pa razumijem da su pokuġavali naĺi nekakvo rjeġenje. Ja sam im se narugao pa 

sam radove koje sam u toj godini objavio poslao kao dar njihovom Ministru 

znanosti. 

Kao ġto si vidio u ovom najnovijem pismu Veleposlaniku povukao sam dar i 

prekinuo suradnju s RUDN. 

Igrom sluļaja iz ļasopisa Mathematics (radi se o Q1 ļasopisu koji su nedavno na 

koricama objavili moju sliku) dobili smo na posljednju korekturu novi ļlanak. 

Traģio sam da mi se zamjeni RUDN adresa sa HAZU. Objasnili su mi da se to 

moglo prije usvajanja ļlanka za objavu i da je to sada kasno. A ja njima da je to 

podrġka ruskoj agresiji, a ako ne mogu promijeniti moju adresu neka skinu moje 

ime sa ļlanka. 

Jutros je stigla obavijest: 

Congratulations on the publication of your manuscript and thank you for your 

message and support of open access.  

The affiliation of Prof. Josip Peļariĺ. has changed to "Croatian Academy of 

Sciences and Arts, Zagreb, Croatia".  

PDF Version: https://www.mdpi.com/2227-7390/10/5/755/pdf 

Evo i to je nekakva malena podrġka dragom ukrajinskom narodu. 

Pozdravljam te uz Bojnu Ļavoglave na Ukrajinskom: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs  

 

Pozz, 

Joġko 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/dubrovnik-se-brani-bokom/
https://www.mdpi.com/2227-7390/10/5/755/pdf
https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
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ORUĢJE I BENJAMIN TOLIĹ 

Puno je usporedbi naci-faġistiļke agresije Miloġeviĺeve Srbije na Hrvatsku i ove 

danaġnje Putinove na Ukrajinu. Danas mnoge zemlje ġalju pa i kupuju oruģje 

napadnutoj Ukrajini. A napadnutoj Hrvatskoj UN je uvela tzv. Embargo na uvoz 

oruģja drugim rijeļima ukinuli su joj pravo na samoobranu. Neki i danas plaļu ġto 

je RH pobijedila u ratu: 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-

jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li -njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-

15163780 

Podrġka zapadnih zemalja Srbiji traje do danaġnjih dana. Sjetimo se: bijesni ġto je 

TuĽman slomio naci-faġistiļku agresiju, a hrvatski branitelji od napadaļa 

napravili zeļeve u bijegu nisu doġli OCU HRVATSKE DRĢAVE na sprovod, a 

odmah potom doveli svoje sluge na vlast u RH koji su odmah poļeli uniġtavati 

pobjedniļku HV. Sudili su hrvatskim generalima ġto su branili svoju zemlju. Istina 

Slobodana Miloġeviĺa su sudili i nazvali Balkanskim krvnikom, ali su Malog 

Slobu izabrali za predsjedavajuĺeg Generalne skupġtine UN-a, nagradili naci-

faġistiļkog agresora polovinom BiH.  

Podrġka Ăciviliziranog svijetañ naci-faġistiļkoj agresiji na Hrvatskoj bila je tolika 

da je i sadaġnji Papa odluļio da se i Srpska Pravoslavna Crkva, aktivni sudionik 

naci-faġistiļke agresije na Hrvatsku, ukljuļi u postupak proglaġenja blģ. Stepinca 

svetim. Itd., itd.  

Zato ne ļudi da su i poslije priznanja RH ostavili na snagu embargo na uvoz 

oruģja. 

Zato je dobro danas podsjetiti se na priļu o Embargu i Benjaminu Toliĺu koju sam 

viġe puta objavljivao u sklopu raznih tekstova. Objavio sam je i u mojoj knjizi 

Priznajem, Hrvat sam!, Zagreb 2005.: 

Joġ na poļetku velikosrpske agresije na BiH, dakle 1993. godine, organiziran je 

u Hamburgu okrugli stol o BiH. Sudjelovali su predstavnici tamoġnjeg Instituta 

za mirovna istraģivanja, veleposlanstva BiH, jedan Nijemac stoģerni general 

ispred NATO-a, a ispred Hrvatskog veleposlanstva ministar savjetnik Benjamin 

Toliĺ. Bilo je oko 200 sluġatelja. Na samom poļetku Toliĺ je rekao da on ne bi 

trebao sudjelovati na tome okruglom stolu jer on nije struļnjak za ratna pitanja 

pa ĺe nazoļni ismijati njegova glediġta. Obeĺali su da neĺe. Stoģerni general je 

iznio stavove NATO-a. Srbi su po njima vojniļki narod, a u BiH se moģe voditi 

partizanski naļin ratovanja, pa ako bi se ukljuļio NATO rat bi trajao godinu 

dana, a bilo bi potrebno 500 tisuĺa NATO-vih vojnika. General je nabrojio 

golemo teġko naoruģanje koje bi im za to trebalo. Tada je rijeļ dobio g. Toliĺ i on 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
https://www.jutarnji.hr/vijesti/svijet/tajni-dokumenti-o-krvavom-raspadu-jugoslavije-napokon-su-dostupni-je-li-njemacka-kriva-za-raskol-bivse-drzave-15163780
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je rekao da se ne slaģe s procjenama iz NATO-a. Zatim je rekao kako on smatra 

da NATO-u treba najmanje milijun vojnika, a i sve brojke o potrebitom 

naoruģanju je udvostruļio. "Uz sve NATO-u bi trebalo najmanje ļetiri godine da 

bi pobijedio Srbe" ï zakljuļio je Toliĺ. Dvoranom se razlijegao podrugljiv smijeh, 

na ġto je Toliĺ demonstrativno htio napustiti okrugli stol rekavġi: "Pa zar nisam 

upozorio da ĺe se smijati mojim tvrdnjama." Ispriļali su se, a onda je on nastavio: 

"Ima i drugo rjeġenje. Treba pola od oruģja koje bi bilo potrebno NATO-vim 

vojnicima podijeliti Hrvatima i Muslimanima, ali ĺe tada rezultati biti porazni jer 

poslije toga viġe neĺe biti Srba s ovu stranu Drine." 

Po zavrġetku tribine NATO-ov general je rekao Toliĺu da ga nije trebao onako 

ismijati, jer to su bili stavovi NATO-a, a ne njegovi. 

"Pa mogli ste to i reĺi. Ja i jesam ismijao njihove stavove, a ne Vas!" 

Ostali su prijatelji i zvao je Toliĺa za vrijeme ĂOlujeñ i rekao mu: ĂIdite do Drineñ. 

Moģda je i znao da ĺe svijet nagraditi naci-faġistiļkog agresora. 

Naravno hrvatske snage u svijetu koji slavi i pomaģe, vjerojatno i organizira naci-

faġistiļku agresiju i sudi one koje joj se suprotstave nisu smjele to uļiniti. Zato 

danas i imamo Putina, njegovu agresiju na suverenu drģavu. 

Zato spomenimo samo Hodakov komentar: 

Sve ġto je Putin zamislio ostvarit ĺe ratom i potom ļekati da se histerija slegne pa 

onda "ispregovarati" s NATO-om i domaĺom Petom kolonom punu "neutralnost" 

Ukrajine.  

https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-

liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/  

Naravno treba proļitati cijeli Hodakov tekst, a takoĽer i Hitrecov (obojica su 

ļlanovi inicijalnog kruga TuĽman 100): 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-

autorska-prava.html  

U Prilozima dajem Hitrecov tekst. 

Pozdravljam vas uz Bojnu Ļavoglave na Ukrajinskom: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs  

Josip Peļariĺ 

https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/
https://direktno.hr/kolumne/zbog-putina-smo-zaboravili-na-covid-a-zbog-liberala-jugonostalgicara-i-orjunasa-smo-ranjivi-skoro-kao-1991-261772/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-autorska-prava.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39186-h-hitrec-putin-krsi-autorska-prava.html
https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
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PRILOZI  

 

Hrvatske kronike 

 

H. HITREC: PUTIN KRĠI AUTORSKA PRAVA 
 

28. veljaļe 2022. 

 

Svrġetkom veljaļe 2022. 

Hladno, vjetrovito ,orkanski udari, zaġutjele ptice pa i rugalice, osobito one koje 

su se rugale ñpaniļarimaò i tumaļile da rata u Europi ne ĺe biti jer je ovo 21. 

stoljeĺe. A po ļemu je to stoljeĺe tako iznimno, plemenito i humano da u njemu 

ne moģe biti rata? Jesu li se ljudi promijenili, jesu li postali mudri, miroljubivi i 

neskloni nasilju? 

 

 I to u samo dvadeset godina, je li, ovoga dirljivoga stoljeĺa nasuprot krvavom 

dvadesetom. Nisu, i bilo bi ļudo Boģje da jesu, prekinula bi se tradicija divljaġtva, 

terora i suludih diktatora, pa ako neke zemlje zastanu u opisanom razvoju 

ļovjeļanstva, naĽu se druge privrģene ratnoj baġtini i nametanju moĺi manje 

moĺnim susjedima. Za poļetak. Ako uspiju, idemo dalje, prema susjedima veĺ 

poraģenih susjeda. 

Invazivna je Rusija prekrġila sve moguĺe meĽunarodne krhke norme, ali i zakon 

o autorskim pravima. Slobodan Miloġeviĺ je doduġe mrtav, ali ĺe Putin prije ili 

poslije platiti masnu kaznu za krġenje autorskih prava makar i Miloġeviĺevim 



56 ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJNI  

 

nasljednicima, bilo bioloġkim, bilo ideoloġkim (Vuļiĺ), jer ovo ġto se dogaĽa u 

Ukrajini od stavke do stavke, od rijeļi do rijeļi i slike do slike, ļisti je plagijat, 

ukljuļujuĺi i takve detalje kao ġto je gaģenje osobnoga vozila tenkom. Da ne 

govorimo o cjelini, o dvije proruske SAO krajine kojima u mirnodopskom pohodu 

stiģe pomoĺ iz Beograda, oprostite iz Moskve, a zatim zdruģene snage srpskoga 

sveta, ispriļavam se, ruskoga sveta, razaraju gradove po vasceloj Hrvatskoj, hoĺu 

reĺi Ukrajini. Razlozi su mnogi, od teģnje za opstankom Jugoslavije (velike 

Srbije) no da, SSSR-a ili barem ruskoga carstva, to jest Duġanova carstva, ako je 

moguĺe i malo ġire. Protivnici, znaļi ģrtve agresije nazivaju se istim, preģvakanim 

imenima, poput nacionalista, antisemita, hunte, kukaca, nacista, bandita, 

genocidnih tipova koji bi htjeli nad odmetnutima ñobaviti Olujuò. U Moskvi sjedi 

ļovjek beskrupulozan kao i Slobodan, tipiļan diktator naļeta uma i krivih 

procjena.  

 

Za razliku od srbijanskoga (ipak neka razlika) vlasnik je kljuļeva za pokretanje 

nuklearnoga rata, ġto situaciju ļini kompleksnijom i Zapad ne moģe pomoĺi 

Ukrajini koliko bi htio, kao ġto je recimo zduġno pomagao Hrvatskoj putem 

prodavaļa sladoleda i slanja lijekova kojima je istekao rok. Ima, meĽutim, jedna 

povoljna vijest za Ukrajinu ï ona ne treba meĽunarodno priznanje, jer je veĺ 

priznata, ali joj ni to ne pomaģe. Ima i neġto viġe ljudi od Hrvatske, premda samo 

ļetrdeset milijuna naprama naġih ļetiri, s tim da smo se mi borili iznad svoje 

razine, ġto bi rekao Jamogu ( u drukļijem kontekstu) pa se ļinilo da nas ima barem 

dvadeset milijuna. Ili se barem Srbijancima tako ļinilo. 

Ne moģe se reĺi da Putin nije imao sliļnu pripremnu, povijeġĺu potkovanu fazu u 

ideji Svi Rusi u jednoj drģavi, pa makar i nisu Rusi, razdoblje teorijskoga 

promiġljanja, ha, prije praktiļne agresije, znaļi krivotvorenje historije pri ļemu se 

Kijevska Rus predstavlja kao srediġte ruske drģave, ġto Vikinzi nikako nisu 

potvrdili, a ni Slaveni kojima su zavladali, ne bi ni Volodomir Veliki ni Jaroslav 
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Mudri, pa ni nadalje u novomu vijeku kozaļki hetman Hmeljnicki koji je ipak 

uļinio kobnu pogreġku Perejaslavskim ugovorom na koji se sada (izmeĽu 

ostaloga) pozivaju u Moskvi, i tada su poļeli problemi ukrajinskoga naroda 

prozvanim potom maloruskom sastavnicom velikorusa i velikoruske drģave, uz 

bjeloruse kao treĺe oko. Ovih dana moģemo gledati nizanku o Katarini Velikoj, 

koja je navodno ģderala muġkarce, ali sigurno i susjede, pa je Ukrajina izgubila i 

autonomiju, a stotinu godina poslije i jezik, zabranjen 1781. Ġto se dogaĽalo u 

dvadesetom stoljeĺu, znate i sami. Putin rado govori da ova 2022. nije 1917. kada 

se raspala carska Rusija, a uspravila Ukrajinska republika, nego je ove godine baġ 

obratno, misli on.  

 

Da ne budem dosadan, povijest je zamorna i kada nije krivotvorena, ma baġ su 

boljġevici opet uskrsnuli Ukrajinu, tumaļi Putin, i u tom uskrsnuĺu umorili glaĽu 

milijune Ukrajinaca. Od toga su trenutka preģivjeli Ukrajinci ljubitelji sestrinske 

Rusije, a ako sada stvari poĽu po zlu, a poġle su, opet ĺe zavladati glad u Ukrajini, 

a tajnik UN drģati besmislene i dvosmislene govore kao nekidan. Kako god, 

stradat ĺe i ukrajinski i ruski narod, a kada stradanja i jednih i drugih prijeĽu 

granicu ï Putin bi mogao zavrġiti kao Ceausescu (ili Miloġeviĺ), ġto ĺe razumjeti 

u zadnjim minutama ģivota koji je mogao i drukļije zavrġiti da sitni tajni agent 

nije poļeo patiti od neronovskoga sindroma. Ma tko bi odolio kada mu se otvaraju 

velika zlatna vrata, a on ulazi trijumfalno na pozornicu, praĺen pljeskom graĽana 

pokornih i njegovom miloġĺu postavljenih na poloģaje s kojih se moģe ġtoġta 

prigrabiti. Tko bi odolio kada sjedi kao uļitelj za katedrom, u razmaku znatno 

veĺem od capakovskoga, i sarkastiļno pogledava ruske oligarhe, ne bi li vidio da 

mu koji od njih oponira, a podreĽeni mucaju u strahu da ne zavrġe s metkom u 

glavi. Znaju s kim imaju posla: drļni kagebeovac, inteligentniji od svoje 

fizionomije, razumio je bio u trenutku rasapa SSSR-a da je jedina vitalna i 

uglavnom saļuvana organizacija upravo KGB, te se nakon Jeljcina prirodno 

naslonio na nju i svoje drugove koji su nastavili djelovati kako su veĺ bili nauļili, 

s tim da je neke od njih, sklonije gospodarskim trikovima, poslao u poslovne vode 

i omoguĺio im da se bogate, ġto su novi boljari dobro iskoristili, ali i ļuvali glavu 

znajuĺi gdje su granice i gdje je njihov mentor kojemu treba neki sitni postotak. 

Pojavili su se i oligarsi nezavisno od Putina, ali nisu dugo trajali. 
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Pojavila se i opozicija, ali je uhiĺena ili zastraġivanjem umirena ili umorena. 

Tako je uļinjeno i s vojskom, obavljeno u tiġini. Tako i sa ñstranaļkim 

prijateljimaò, kojima je dano do znanja da ĺe Putin biti doģivotan, a ako im je do 

ģivota neka to imaju na umu. 

Zastraġivanje kao sustav i dogma, vraĺanje u doba prije Hruġļova, prema Lenjinu 

i Staljinu. Oni nisu imali televiziju, Putin ju ima (kao i sve znaļajne medije, 

odnosno doslovce sve) i zato voli osobno zastraġivati, ġto ni Miloġeviĺ nije ļinio 

nego puġtao tipove poput Blagoja Adģiĺa koji su Hrvatskoj najavili uniġtenje. To 

mu osobno godi, godi njegovoj taġtini. S Miloġeviĺem ga ipak povezuje sklonost 

prema laģi, za stolom razgovor, ispod stola piġtolj. I ruski i srpski politiļari su Ľaci 

iste ġkole, bizantske. 

Verbalno zastraġivanje prelazi u oruģano, konvencionalno, ne zastraġuje se samo 

prva ģrtva nego i sljedeĺe veĺ oznaļene, baltiļke, a velik korak je zastraġivanje 

Finske (koju ionako ljubitelj i gojenac SSSR-a ima na piku zbog uspjeġnog otpora 

Finske, svojedobno), te Ġvedske koja je ģivjela u iluziji i blagostanju. I na kraju 

Putinova zapovijest da budu pripremna nuklearna oruģja, ġto bi znaļilo ne samo 

treĺi svjetski rat nego i svrġetak ģivota na Zemlji i povratak rijetkih preģivjelih u 

Krapinu. 

Dobro. Ma nije dobro, ali jest kako jest. Svijet se ujedinio u osudi Putina i rata 

protiv Ukrajine, pale su teġke osude, oġtre, joġ oġtrije, superoġtre. 
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I uvedene sankcije Rusiji. Kao i u vrijeme naġega Domovinskog rata, kada nam je 

uveden embargo na uvoz oruģja, zalaganjem Bude i budista. Nije isto, neġto sam 

pomijeġao, ali nisam se mogao suzdrģati. Ima i kolateralnih ģrtava, recimo 

Ļajkovski, ali zaġto je potegnut Swift ï ne mogu se dosjetiti, ipak je on bio irski 

novinar i knjiģevnik. Zagrebaļki ZKM je izveo Dostojevskog pod Tolstojevim 

motom, ali da se zavara javnost puġtena je na ekrane scena u kojoj jedan od 

Karamazova iz neba u rebra viļe: Mrzim Rusiju i Ruse. E, vidite, to se zove 

licemjerje, a i zaġto sve Ruse, prosim vas (valjda i one uhiĺene protuputinovske), 

ma tek toliko da frljiĺi i sliļni protuhrvatski tipovi nesmetano i nadalje djeluju, 

kao: eto mi smo i proturuski. Joġ neġto: na ekranu se, u srediġnjem Dnevniku, 

pojavilo priopĺenje ZKM-a, tako munjevito pojavilo i munjevito odjavilo da 

publikum nije mogao proļitati ġto kaģu lumeni, valjda je reģija dobila mig da tako 

postupi. 

Elem, vraĺam se na Hrvatsku, ostajuĺi u temi. Spomenuo sam davnu zabranu 

ukrajinskoga jezika (pol. 19. st.), koja je oļito s vremenom uļinila svoje i velik 

broj Ukrajinaca doista poļeo govoriti i pisati ruskim jezikom, pa je tako u velikoj 

mjeri donedavno i ostalo, ġto je velika povijesna pobjeda Rusije i izaziva 

analogije, s tim ġto je baġ u isto vrijeme, drugom polovicom devetnaestoga stoljeĺa 

u pravcu Hrvatske i hrvatskoga jezika krenula agresija, u etapama, nametanje 

srpskoga jezika koje nikada nije uspjelo, ali je uzroļilo mnoge nevolje i tuģne 

sudbine hrvatskih patriota. 

Hrvatski se odhrvao i onda kada Hrvati nisu smjeli sluģbeno nazivati jezik svojim, 

narodnim imenom. Sada smiju, ali labradori rade i nadalje.  
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Knjigu ñJezik i nacionalizamò u kojoj se bezoļno tvrdi da Hrvati nemaju pravo 

nazivati svoj jezik hrvatskim, financiralo je svojedobno Ministarstvo kulture RH, 

a kada sam ja, u ime HKV-a, otiġao na DORH kao obiļni zviģdaļ i traģio da se 

pokrene postupak protiv odgovornih osoba u ministarstvu, rekoġe mi da ne ĺe niġta 

poduzimati. Ne ĺe, pa ne ĺe. Poteģem tu dragu uspomenu da bih vam predoļio 

kako se, malo-pomalo, jednom knjigom naizgled i jednom ñdeklaracijomò o 

zajedniļkom jeziku, na mala vrata otvara put joġ jednoj ne samo jeziļnoj nego, 

povijest prisnaģuje, i oruģanoj agresiji na Hrvatsku. Hoĺu reĺi (hoĺu da kaģem, 

jeste) da mi moramo, mi Hrvati, sasjeĺi u korijenu svaku makar i sitnu ujdurmu 

koja bi, da prelazimo preko nje ġutke, od punoglavca mogla izrasti u veliku, 

otrovnu ģabu. A da je ģaba veĺ sjela na hrvatski lopoļ dokaz je i drģavna (?) 

protimba donoġenju zakona o hrvatskom jeziku. Puġem na hladno? Je li ? Od 

jezika sve poļinje, nastavlja se iracionalnim hodom uz dlaku posvjedoļenim, 

stalnim i bezoļnim pogodovanjima srpskoj stranci kojoj je Beograd glavni grad, 

znaļi Moskva, a ne Kijev, s kreativnijim namjerama nego ġto je samo etnobiznis, 

s poloģajima u hrvatskoj vlasti na kojima se ġtoġta moģe doznati i o stanju hrvatske 

vojske, a ako ne daj Boģe Putin uspije makar i privremeno, stare i nedavne navade 

komġija iz pakla mogle bi se razulariti te, za razliku od poļetka devedesetih, imati 

djelotvornu potporu putinovske Rusije, ļiji je jedan od mokrih snova i kupanje u 

toplom moru. 

Za sada, svijet se ujedinio protiv putinizma, ujedinio u strahu, stisnuo kao krdo 

bivola oko kojega obilazi tigar koji nastoji izolirati jednu ģrtvu, raskomadati ju i 
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pojesti. Misli on, a dogaĽa se suprotno ï tigar biva izoliranim, zaļuĽen ġto je krdo 

tako jedinstveno da se i samo ļudi, te zvijer obilazi, reģi i prijeti, oklijeva pred 

rogovima onih koje je drģao rogovima u vreĺi. Ironiļno, ali kao da je upravo 

stvorena nova i efikasnija organizacija ujedinjenih naroda, koja treba zamijeniti 

staru, ofucanu beamtersku druģbu. 

 

Posljedice ove globalne krize mogle bi biti loġe po Putina, ali dobre za ruski narod, 

jer ĺe tzv. Zapad ubuduĺe triput razmisliti kada mu padne na pamet nadmoĺno i s 

izvjesnim prijezirom odnositi se prema ruskom medvjedu, ne ponoviti pogrjeġke 

iz vremena nakon rasapa SSSR-a kada je mogao s viġe takta i mudrosti posve 

gospodski pruģiti ruku i dobiti viġe-manje pouzdanog partnera, ļak i s ustupcima 

naizgled na svoju ġtetu. Ali nije. A nije sada ni vrijeme za sliļne analize, sada je 

vrijeme za svakovrsnu pomoĺ Ukrajini, pa i poġiljkama oruģja, ġto se veĺ i dogaĽa. 

Nije vrijeme ni za posebne interese zapadnih oligarha koji su pogoĽeni sankcijama 

kao i ruski. Vrijeme je ratno, tko nije s Ukrajinom, taj je za Putina, i nema tu sivih 

zona, ġto je shvatio i Milanoviĺ, a i Trump se pojavio na bojiġtu. U sluļaju 

sretnoga ishoda, koji ovisi prije svega o ukrajinskoj volji za otporom i pobjedom, 

iz cijele ove opake i opasne, krvave afere, profitirat ĺe najviġe ï Njemaļka. 

Gospodarski odavno snaģna, u ovoj situaciji preġutno dobiva placet i kao vojna 

sila, nakon sedamdesetak godina (zasluģeno) provedenih u nadziranom stanju. 

Osim toga, Njemaļka ĺe profitirati i u dobivanju nove ñradne snageò koja joj 

nedostaje. Nema naznaka da bi se ondje pojavio novi Hitler. On se doduġe veĺ 

pojavio, ali u Moskvi, u kombinaciji sa Staljinom. Slava Ukrajini. 

Hrvoje Hitrec 
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BOKA I RUSKI VELIKI PROSTOR  

  

Je li hrvatska drģava ili hoĺe li reagirati i na najnoviji napad na 

Hrvate u Crnoj Gori: 

 
PRIOPĹENJA 

NAPUSTITE DOM U DONJOJ LASTVI U TIVTU: RADIO, 

HRVATSKO NACIONALNO VIJEĹE CG ï A, 6. 000 TISUĹA KNJIGA 

NA ULICU ISPOD ĠTANDOVA NA MUOé 
  
Biram DOBRO, 22. 2. 2022. 

  

Hrvatsko nacionalno vijeĺe Crne Gore najoġtrije osuĽuje zadnje ucjenjivaļke 

poruke koje su upuĺene hrvatskoj zajednici iz Opĺine Tivat koje potpisuje 

sekretarka Opĺine 

Iza ove odluke stoji gradonaļelnik Ģeljko Komnenoviĺ, predsjednik tivatske 

skupġtine dr. sc. Andrija Petkoviĺ i njihov PR novinar. 

Radi se, naime, o dopisu kojim se dio hrvatske zajednice mora iseliti iz Doma 

kulture ,,Josip Markoviĺò do 15. travnja 2022. godine. 

Mrģnja koju demonstrira vlast Opĺine Tivat prema hrvatskoj zajednici prelazi sve 

dozvoljene granice i moģe se podvesti pod sintagmu zatiranja hrvatskog imena u 

Opĺini Tivat i ciljanog ġirenja osjeĺaja ugroģenosti kod pripadnika hrvatskog 

naroda u Crnoj Gori. 

Varaju se oni koji misle da ĺe ovakvim ucjenama, i to samo zbog politiļke 

pragmatiļnosti djelovanja Hrvatske graĽanske inicijative u tivatskoj skupġtini, 

zastraġiti ili uspjeti s ucjenama. Dakle, najgora karakterna osobina je sposobnost 

ucjenjivanja kada si jaļi, a mi, shodno tome, dajemo obeĺanje da ĺemo nastaviti 

sve naġe zapoļete aktivnosti. 

Ģalosni smo ġto dio naġih sugraĽana ģeli u javnom prostoru iskazati i potvrditi 

svoje europejstvo odobravanjem isticanja hrvatskih simbola, a u stvari priģeljkuju 

da budemo onemoguĺeni u tome da djelujemo kao hrvatska zajednica. I ovo ĺe bit 

zapisano u povjesnici Tivta. 

Dom kulture ,, Josip Markoviĺò u Donjoj Lastvi sagradili su Hrvati 1922. 

godine kao Hrvatsku ļitaonicu. Kraljevina Jugoslavija je Dom oduzela i 

preimenovala u Jugoslovenski Dom. Nakon Drugog svjetskog rata Dom dobiva 

ime Josipa Markoviĺa. 

Nakon potresa 1979. godine jedini dom kulture u Crnoj Gori koji nije obnovljen 

je Dom kulture u Donjoj Lastvi, a 2011. godine Hrvatska krovna zajednica,,Dux 

Croatorumñ obnavlja Dom, ulaģe ogromna sredstva, stavlja ga u funkciju i ļini 

mjestom okupljanja i popriġtem brojnih kulturnih dogaĽanja. 

U Domu je smjeġteno sjediġte Hrvatskog nacionalnog vijeĺa Crne Gore, Radija 

Dux i Hrvatske knjiģnice ,, Ljudevit Gajò s preko 6000 knjiga. 

https://biramdobro.com/author/aaa/
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Umjesto da se oduzeti Dom vrati hrvatskoj zajednici, Hrvati se tjeraju iz Doma. 

Pristajali smo na sve nepravedne uvjete koje je Opĺina Tivat od nas traģila. Bili 

smo jedini zajmoprimac u Opĺini koji je morao svaka tri mjeseca slati izvjeġĺa, 

dokaze o plaĺenim raļunima, izvode iz banke, ulaz sredstava, izlaz sredstava itd. 

Neki zakoni vaģe samo za Hrvate. Na kraju i u Ugovoru stoji da ĺe, ako bude 

Domom upravljala u dobroj vjeri, prilikom produģetka ugovora Hrvatska krovna 

zajednica imati prednost. Nekoga ne obvezuje ni javno dana rijeļ pred dvama 

predsjednicima drģava i visokim duģnosnicima i Republike Hrvatske i Crne Gore 

da ĺe biti razmatrana opcija o dugoroļnom zakupu ili prodaji objekta hrvatskoj 

zajednici. Bio bi to treĺi put da Hrvati kupuju ovaj Dom. 

Bahatost u pokuġaju da se Hrvati u Tivtu javno ponize smo sigurni da neĺe uspjeti. 

Ovo smatramo otvorenim pokuġajem iz tivatske opĺine da se na ideoloġko- 

moralnoj matrici razvije doktrina u kojoj nema mjesta za autohtoni hrvatski narod. 

Jedino sebe smatraju pravom stranom, iako smo svjedoci nedavne proġlosti u 

kojoj je biti na pravoj strani zapravo znaļilo da je ,,dopuġteno ubojstvo protivnika 

bez sudañ. 

S dopisom iz Opĺine Tivat upoznat ĺemo sve relevantne institucije u Crnoj Gori, 

Republici Hrvatskoj, Europskoj uniji, kao i sva europska veleposlanstva u Crnoj 

Gori.  

Zvonimir Dekoviĺ, predsjednik Hrvatskoga nacionalnog vijeĺa Crne Gore, s. r.  

https://biramdobro.com/napustite-dom-u-donjoj-lastvi-u-tivtu-radio-hrvatsko-

nacionalno-vijece-cg-a-6-000-tisuca-knjiga-na-ulicu-ispod-standova-na-muo / 

https://zbh.hr/protjerivanje-hrvatskih-institucija-iz-njihovih-prostora-u-boki-

kotorskoj/  

  

Sjetimo se i napada na Bunjevce i na hrvatski jezik u Srbiji, zakonsko svojatanje 

dubrovaļke kulturne baġtine. Politika Srpskog sveta je sveobuhvatna, a vlast u RH 

joj pomaģe na razne naļine. 

Nedavni dogaĽaji u Crnoj Gori i najnoviji dogaĽaji u Ukrajini pokazuju da bi 

hrvatska politika, ako je doista hrvatska, itekako trebala voditi raļuna da Srbi 

smatraju svojim interesom da se politika Srpskog sveta uklopi u neġto ġto nazivaju 

RUSKI VELIKI PROSTOR.  

Pri tome je oļito da Srbi ne odustaju od onoga ġto su imali tijekom domovinskog 

rata u Hrvatskoj i ġire. Novi Memorandum SANU 2. samo im pomaģe u 

ostvarivanju tih ciljeva. 

Nadam se da su hrvatskim politiļarima politiļari poznati i 'znanstveni' radovi 

srpskih 'znanstvenika' u kojima oni sanjaju o ostvarenju tih ciljeva koji nisu 

ostvarili u Domovinskom ratu koji je zavrġen neslavno po njih jer je zavrġen 

poznatim pravljenjem zeļeva od njihovih 'hrabrih ratnika'. 

Ako nisu sugeriram im da pogledaju ļlanak:  

  

O rekonfiguraciji postjugoslovenskog prostora (1) 

Milomir Stepiĺ, 03.06.2021. 19:01 

Balkan mora biti rekonfigurisan. Njegova deatlantizacija je neophodna ne 

samo radi stabilizacije, veĺ i iz geopolitiļkih motiva 

https://biramdobro.com/napustite-dom-u-donjoj-lastvi-u-tivtu-radio-hrvatsko-nacionalno-vijece-cg-a-6-000-tisuca-knjiga-na-ulicu-ispod-standova-na-muo/
https://biramdobro.com/napustite-dom-u-donjoj-lastvi-u-tivtu-radio-hrvatsko-nacionalno-vijece-cg-a-6-000-tisuca-knjiga-na-ulicu-ispod-standova-na-muo/
https://zbh.hr/protjerivanje-hrvatskih-institucija-iz-njihovih-prostora-u-boki-kotorskoj/
https://zbh.hr/protjerivanje-hrvatskih-institucija-iz-njihovih-prostora-u-boki-kotorskoj/
https://standard.rs/autor/milomir-stepic/
https://standard.rs/2021/06/03/geopoliticka-perspektiva-rekonfiguracije-postjugoslovenskog-prostora-1/
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Karta 2: Veliki prostori na zapadu Evroruskog Ăblokañ (Obrada autora) 

Geopolitiļka perspektiva rekonfiguracije postjugoslovenskog prostora (1) 

(standard.rs)  

(https://standard.rs/2021/06/03/geopoliticka-perspektiva-rekonfiguracije-

postjugoslovenskog-prostora-1/) 

Da, dovoljno je dati ovu kartu Velikih prostora iz tog ļlanka i pogledati Hrvatsku 

na njoj, bolje je reĺi ono ġto je ostalo od je. 

Naravno i nadati se da ĺe hrvatski politiļari i proļitati ono ġto politika Srpskog 

sveta provodi, a danas u RH su na vlasti predstavnici te politike. Dapaļe Nenad 

Vlahoviĺ u Bujici, 21. 02. 2022. tvrdi da je Milorad Pupovac vaģnija osoba u RH 

od svih hrvatskih politiļara zajedno: 

https://www.youtube.com/watch?v=mdBWynnPH94  

A Strossmayer je joġ 1863. godine pisao: 

Ja mnijem da Srbima ne treba prostiti gdje ne imaju pravo, jerbo upravo tim 

bivaju smjeliji i drzovitiji. 

Jesu li to nauļili hrvatski politiļari? 

Jesu li nauļili i one u svijetu koji ï zapravo ï na ovim prostorima podrģavaju 

politiku Srpskog sveta i samim tim i RUSKI VELIKI PROSTOR? 

Josip Peļariĺ 

https://standard.rs/2021/06/03/geopoliticka-perspektiva-rekonfiguracije-postjugoslovenskog-prostora-1/
https://standard.rs/2021/06/03/geopoliticka-perspektiva-rekonfiguracije-postjugoslovenskog-prostora-1/
https://www.youtube.com/watch?v=mdBWynnPH94



